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NORRKÖPINGS
TINGSRÄTT
TR 8

DOM (DELDOM)
2018-12-17
meddelad i
Norrköping

Mål nr: B 3036-18

Postadress
Box 418
601 05 Norrköping

Besöksadress
Olai Kyrkogata 58

Telefon
011-24 35 00
E-post: norrkopings.tingsratt@dom.se
www.norrkopingstingsratt.domstol.se

Telefax
011-13 71 34

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

PARTER (Antal tilltalade: 3)

Tilltalad
Elez Duljaj, 19990910-1314
Albert Engströms Gata 28
603 78 Norrköping

Offentlig försvarare:
Advokat Martin Soner
Advokaterna Abrahamsson i Norrköping
AB
Bråddgatan 14
602 22 Norrköping

Åklagare
Kammaråklagare Karin Evlinger
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Norrköping
Olai Kyrkogata 50
602 32 Norrköping

Målsägande
1. Alexander Asplund

Bodavägen 3
610 20 Kimstad

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

2. Kalle Broström
Parkvägen 18
617 32 Skärblacka

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping
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3. Jesper Hörbom Karlsson
Ingeltorpsvägen 50
605 95 Norrköping

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2018-09-12 -- 2018-09-17 (2 tillfällen)
2. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken

2018-09-12
3. Olaga frihetsberövande, mindre grovt brott, 4 kap 2 § 2 st brottsbalken

2018-09-17
4. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken

2018-09-12

Påföljd m.m.
Fängelse 1 år 8 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken
30 kap 5 § brottsbalken

Skadestånd
1. Elez Duljaj ska utge skadestånd till Kalle Broström med 35 000 kr jämte ränta på

beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 september 2018 till dess betalning
sker, varav hela beloppet solidariskt med Timmy Kähärä Halilovic och 27 500 kr
solidariskt med Surasit Rosenberg.

2. Elez Duljaj ska solidariskt med Timmy Kähärä Halilovic utge skadestånd till Alexander
Asplund med 7 500 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den
12 september 2018 till dess betalning sker.

3. Elez Duljaj ska solidariskt med Timmy Kähärä Halilovic utge skadestånd till Jesper
Hörbom Karlsson med 27 500 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 17 september 2018 till dess betalning sker.



3

NORRKÖPINGS
TINGSRÄTT
TR 8

DOM (DELDOM)
2018-12-17

Mål nr: B 3036-18

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Martin Soner tillerkänns ersättning av allmänna medel med 156 723 kr. Av beloppet

avser 118 913 kr arbete, 6 225 kr tidsspillan, 240 kr utlägg och 31 345 kr
mervärdesskatt.

2. Sandra Putsén tillerkänns ersättning av allmänna medel för arbete som
målsägandebiträde med 106 376 kr. Av beloppet avser 82 220 kr arbete, 2 801 kr
tidsspillan, 80 kr utlägg och 21 275 kr mervärdesskatt.

3. Kostnaden för försvaret och målsägandebiträdet ska stanna på staten.

___________________________________
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Tilltalad
Timmy Cornelis Kähärä Halilovic, 20020716-5796
Ättetorpsvägen 34 Lgh 1101
616 31 Åby

Offentlig försvarare:
Advokat Robert Nyström
AE Nyströms Advokatbyrå AB
Box 36
601 02 Norrköping

Vårdnadshavare (part)
Anne Kähärä, 19660630-3185
Ättetorpsvägen 34 Lgh 1101
616 31 Åby

Åklagare
Kammaråklagare Karin Evlinger
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Norrköping
Olai Kyrkogata 50
602 32 Norrköping

Målsägande
1. Alexander Asplund

Bodavägen 3
610 20 Kimstad

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping
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2. Kalle Broström
Parkvägen 18
617 32 Skärblacka

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

3. Kasper Hultén
Stationsvägen 5
617 32 Skärblacka

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

4. Jesper Hörbom Karlsson
Ingeltorpsvägen 50
605 95 Norrköping

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2018-09-12 -- 2018-09-17 (3 tillfällen)
2. Misshandel, ringa brott, 3 kap 5 § brottsbalken

2018-09-12
3. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken

2018-09-12
4. Olaga frihetsberövande, mindre grovt brott, 4 kap 2 § 2 st brottsbalken

2018-09-17
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5. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken
2018-09-12

Påföljd m.m.
Sluten ungdomsvård 5 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken
30 kap 5 och 32 kap 5 § brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Timmy Kähärä Halilovic och Anne Kähärä ska solidariskt betala skadestånd till Kasper

Hultén med 5 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den
12 september 2018 till dess betalning sker.

2. Timmy Kähärä Halilovic ska betala skadestånd till Kalle Broström med 27 500 kr,
jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 september 2018 till
dess betalning sker, varav hela beloppet solidariskt med Elez Duljaj och Surasit
Rosenberg och 9 100 kr solidariskt med Anne Kähärä.

3. Timmy Kähärä Halilovic ska solidariskt med Elez Duljaj och Anne Kähärä betala
skadestånd till Kalle Broström med 7 500 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 12 september 2018 till dess betalning sker.

4. Timmy Kähärä Halilovic ska solidariskt med Elez Duljaj och Anne Kähärä betala
skadestånd till Alexander Asplund med 7 500 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 12 september 2018 till dess betalning sker.

5. Timmy Kähärä Halilovic ska betala skadestånd till Jesper Hörbom Karlsson med 27 500
kr, jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 17 september 2018
till dess betalning sker, varav hela beloppet solidariskt med Elez Duljaj och 9 100 kr
solidariskt med Anne Kähärä.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Robert Nyström tillerkänns ersättning av allmänna medel med 177 050 kr. Av beloppet

avser 114 836 kr arbete, 23 032 kr tidsspillan, 3 772 kr utlägg och 35 410 kr
mervärdesskatt.

2. För ersättning till målsägandebiträdet, se sidan 3.
3. Kostnaden för försvaret och målsägandebiträdet ska stanna på staten.

___________________________________
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Tilltalad
SURASIT Göte Rosenberg, 20020323-0172
Frans Bloms Gata 103
603 78 Norrköping

Offentlig försvarare:
Advokat Walter Sköldstam
ANNOT Advokatbyrå AB
G:a Rådstugugatan 30
602 24 Norrköping

Vårdnadshavare (part)
Duangporn Phaenglunla, 19690712-3282
Frans Bloms Gata 103
603 78 Norrköping

Åklagare
Kammaråklagare Karin Evlinger
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Norrköping
Olai Kyrkogata 50
602 32 Norrköping

Målsägande
Kalle Broström
Parkvägen 18
617 32 Skärblacka

Målsägandebiträde:
Advokat Sandra Putsén
Kihlstedts Advokatbyrå HB
Box 136
601 03 Norrköping

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken

2018-09-12
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2. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken
2018-09-12

Påföljd m.m.
1. Ungdomsvård
2. Dagsböter 70 å 50 kr

- Av böterna ska 30 dagsböter anses erlagda.

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
Surasit Rosenberg ska betala skadestånd till Kalle Broström med 27 500 kr jämte ränta på
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 september 2018 till dess betalning
sker, varav hela beloppet kr solidariskt med Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic och 9
100 kr solidariskt med Duangporn Phaenglunla.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Walter Sköldstam tillerkänns ersättning av allmänna medel med 92 900 kr. Av beloppet

avser 66 183 kr arbete, 8 137 kr tidsspillan och 18 580 kr mervärdesskatt.
2. För ersättning till målsägandebiträdet, se sidan 3.
3. Kostnaden för försvaret och målsägandebiträdet ska stanna på staten.

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1 med de justeringar som anges däri. 

 

Kasper Hultén och Jesper Hörbom Karlsson har yrkat enligt bilaga 2 och 3. Kalle 

Broström har, utöver vad som framgår av bilaga 2, vid huvudförhandlingen under 

åtalspunkten 4 i bilaga 1 yrkat ersättning med 8 000 kr, varav 7 500 kr för kränkning 

och 500 kr för sveda och värk, jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 12 september 

2018 till dess betalning sker. Alexander Asplund har, såsom han slutligen bestämt sin 

talan, yrkat ersättning för kränkning med 10 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 

räntelagen från den 12 september 2018 till dess betalning sker.  

 

DOMSKÄL 

 

Skuldfrågan  

 

Åtalspunkterna 1-4 i bilaga 1 (Elez Duljaj, Timmy Kähärä Halilovic och Surasit 

Rosenberg) 

 

Timmy Kähärä Halilovic har erkänt ringa misshandel under åtalspunkten 1. Han har 

medgett att han gjort sig skyldig till brott under åtalspunkten 2, men förnekat 

gärningarna under åtalspunkterna 3 och 4.  

 

Surasit Rosenberg har förnekat gärningen under åtalspunkten 2.1 och erkänt 

misshandel under åtalspunkten 2.2.   

 

Elez Duljaj har förnekat gärningarna under åtalspunkten 2.1 och 2.2.  

 

Vid huvudförhandlingen har Timmy Kähärä Halilovic, Surasit Rosenberg och Elez 

Duljaj hörts. På åklagarens begäran har polisförhör med målsäganden Kalle 
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Broström, som är 14 år, spelats upp samt förhör hållits med målsägandena Kasper 

Hultén, Milton Löfgren, Alexander Asplund och Jesper Hörbom Karlsson. Vidare har 

på åklagarens begäran hållits vittnesförhör med Alexandra Vujicic, Melwin 

Muttilainen Forsell och Julia Hallberg samt polisförhör med vittnena Petter Stenberg 

och Gisela Göth, båda 14 år, spelats upp.  

 

De hörda personerna har uppgett i huvudsak följande. 

 

Kalle Boström: En kväll var han ute med Kasper Hultén och Gisela Göth. Han 

spottade och hade tydligen träffat Gisela. Hon blev tjurig och gick hem. Han fick reda 

på att hon sagt till några i stan att han hade spottat henne i ansiktet och kallat henne 

för hora och att han var äldre än henne, vilket han inte är. Han fick reda på att folk 

var ute efter honom. På onsdagen innan den 12 september 2018 skrev Kasper till 

honom att det var folk på väg och att han skulle hålla sig inne, varför han gjorde det 

och stängde av telefonen. Därefter kom Kasper och Petter Stenberg hem till honom 

och sade att allting är lugnt och att personerna som var efter honom hade dragit, vilket 

de egentligen inte hade gjort. Kasper och Petter hade blivit tvingade att gå hem till 

honom då de skulle blivit slagna annars. De berättade för honom dagen efter att de 

hade blivit hotade med att hamna i en bagagelucka eller nedslagna om de inte fick ut 

honom ur huset. Han gick från bostaden tillsammans med Kasper och Petter till ett 

dagis. När de gick förbi en bil såg han en av personerna i bilen rakt i ögonen. De gick 

vidare och när han tittade bakåt såg han samma bil som kom upp precis vid grindarna. 

Bilen var en svart Audi Q5. Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg kom ut 

och ropade åt honom att han skulle gå in och sätta sig i bilen. Han ifrågasatte detta då 

han inte hade gjort något. De sade då att han skulle sluta ljuga och sätta sig i bilen. 

Han vägrade göra det, varpå de började sparka och slå honom. Timmy skrek åt honom 

att gå in i bilen och började slå honom. Därefter tog Surasit Rosenberg av sig sin 

jacka och började sparka och slå honom. Elez Duljaj kom ut ur bilen när de andra två 

redan börjat slå honom. Efter att Timmy slagit honom låg han på marken och 

blundade och såg därför inte så mycket. Han ramlade bakåt och landade på marken. 
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Elez kom fram, sade ”ta det lugnt”, föste undan de andra, tog i hans arm och drog upp 

honom. Han gick sedan till bilen med Elez bredvid sig. Timmy och Surasit gick 

bakom honom. Elez öppnade bilens bagagelucka och sade åt honom att lägga sig i 

bagageutrymmet vilket han gjorde. Han fick känslan av att Elez tog bort de andra två 

från honom för att kunna få upp honom på benen. Det kan då ha gått cirka en och en 

halv minut sedan de anlände till dagiset. Timmy eller Surasit tog hans mobiltelefon. 

Elez körde sedan bilen därifrån mot Skärblacka centrum. Petter och Kasper fick åka 

med i bilen. Han var instängd i bagageluckan. Det sades inte så mycket i bilen. I 

centrum hämtade de upp Julia Hallberg och Gisela och släppte av Kasper och Petter. 

Han hörde hur rutan vevades ner och att tjejerna skulle gå till parkeringen. Därefter 

åkte de iväg till en annan plats. Han vet inte exakt vart. Han trodde att killarna skulle 

köra honom till Klockaretorpet eftersom de kommer därifrån. Han var livrädd när han 

låg i bagageluckan och skakade. Han visste inte vad som skulle hända. Han låg i 

bagageutrymmet i 10 – 15 minuter. Han hörde Julia beskriva vägen till ett ställe där 

det var inte fanns så mycket folk. Hon sade även att Elez skulle köra ”sicksack” så 

att han skulle bli mer skrämd, vilket Elex gjorde. Han tror att Julia redan när bilfärden 

började visste om att han låg i bagaget, då hon varit i Skärblacka centrum när Petter 

och Kasper skulle få ut honom hemifrån. När bilen hade stannat öppnades 

bagageluckan och någon försökte slå honom. Han minns inte vem eftersom han var 

så rädd. Timmy och Surasit slet tag i honom. Någon ropade på Gisela och frågade 

henne om det var rätt kille, vilket hon bekräftade att det var.  Timmy och Surasit 

började slå och sparka honom, men Elez sade att de skulle ta av hans tröja först. 

Timmy tog av den och de fortsatte misshandla honom. Han tror att Elez lade tröjan i 

bilen. Efteråt ville ingen ha tröjan eftersom den var smutsig. Elez rörde honom inte. 

Han fick motta cirka två slag. Ett slag träffade i nacken och han landade på marken. 

Timmy och Surasit sparkade honom 30 – 40 gånger när han låg ner. Han vet att det 

var de som sparkade för att de sade att de fick ont i foten och själva har berättat för 

sina kompisar i efterhand att de sparkat. Han kände ingenting just då för han var full 

av adrenalin. Elez tittade på medan de andra slog honom. Han vet inte om även Elez 

kan ha misshandlat honom. När misshandeln upphörde skakade han och kunde 
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knappt prata. Han vet inte varför det upphörde men Elez hjälpte honom i vart fall upp. 

Han fick sitta mot bagageluckan. Alla tre stod framför luckan och sade att han spottat 

på Gisela. Han svarade att han inte hade gjort det, varpå de anklagade honom för att 

ljuga. Surasit försökte slå honom, men han drog bak huvudet och slaget missade. 

Under tiden misshandeln pågick låg han utanför bilens vänstra sida, på samma sida 

där Julia satt. När de slutat slå honom kom Julia och Gisela ut för att röka och prata. 

Efter misshandeln var han tvungen att pussa Giselas sko, men han minns inte vem 

som sade att han skulle göra det. Någon sade åt Gisela att komma till bagageluckan, 

där han satt. Gisela sade att han inte behövde pussa på hennes sko, men det lyssnade 

de inte på. Hon fick ta upp sin fot på kanten till bagageluckan och han pussade hennes 

sko. Alla utom Julia stod vid bagageluckan när han pussade Giselas sko. Ingen höll i 

honom då han gjorde det. Han fick även pussa någon av killarnas sko, men han minns 

inte exakt vems fot det var. Han tror att det var Surasits sko, men det kan även ha 

varit Timmys sko. Han tror att skon var en svart Nikesko. Inte heller den gången höll 

någon i honom. Det kändes förnedrande att pussa på skorna. Därefter blev han 

tillfrågad om han hade pengar på sig, varpå han svarade att han bara hade cigaretter. 

De tog hans cigarretter och gav sedan honom en. De rökte tillsammans. Timmy och 

Elez sade att om han skulle gola är han körd och att de skulle komma hem till honom 

samt krävde honom på 500 kr för bensinpengar. Elez sade att han inte fick berätta för 

sina föräldrar om det som hänt för då skulle de komma med basebollträ och ta honom 

och hans pappa. Han sade att han skulle försöka fixa fram pengar. Gisela och Julia 

stod utanför bilen och skrattade. När de rökt klart åkte de tillbaka till Skärblacka 

centrum. Han fick då sitta i baksätet tillsammans med Julia och Gisela. Surasit lade 

sig i bagageluckan. De tyckte att han hade fått nog. De åkte från en grusväg i Kimstad 

och åkte förbi lador. Han fick tuggummi av Timmy, som satt i framsätet. Efter 

misshandeln fick han tillbaka sin tröja. Han tror att han fick den av Timmy. Han fick 

tillbaka sin mobiltelefon när de kom till Skärblacka centrum. Under färden till 

centrumet sade Elez till honom att han ville ha pengar eftersom han hade slösat bensin 

på honom. När de närmade sig parkeringen i centrum, passerade de Petter, Alexander 

Asplund och Jesper Hörbom Karlsson. Elez saktade ned farten och ropade till dem 
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att de skulle komma till parkeringen, vilket de gjorde. De gick ur bilen och Petter 

kom fram till dem. Han frågade direkt sina kompisar om någon hade 500 kr att låna 

ut. Alexander sade att han hade pengar hemma hos Petter. Denne ordnade skjuts hem 

för att pengarna skulle hämtas. Han tror att Jesper fick skjuts hem till Petter med 

dennes föräldrar. Han vet inte vem av föräldrarna som kom. Han tror att Jesper åkte 

moped tillbaka till centrum. När Jesper kom tillbaka möttes han av Petter vid 

vårdcentralen. Jesper gav Elez de 500 kr han hämtat. Han gick sedan med sina 

kompisar till Mosstorpsskolan. Elez, Timmy, Surasit, Gisela och Julia åkte iväg 

tillsammans. Han vet inte vart de tog vägen. När de var i Skärblacka centrum frågade 

Timmy om han fick prova Alexanders jacka. Timmy fick prova jackan och ville sedan 

låna den, men det sade Alexander nej till. Timmy fortsatte att fråga om han fick låna 

jackan. Han tror att Timmy tog jackan ifrån Alexander, som han uppfattade var rädd. 

Han lyssnade inte så noga på vad som sades. Timmy pratade om att lämna tillbaka 

jackan dagen efter, men han vet inte om Alexander fick tillbaka sin jacka. Han har i 

efterhand fått höra från Alexander att Timmy fick jackan för att de skulle släppa 

honom. Dagen efter händelsen pratade han med Gisela. Han frågade henne om hon 

såg vad som hände. Gisela sade att hon hade suttit där bak i bilen och bara hört, men 

att hon trodde att Julia hade sett. Han träffade även Timmy, Surasit och Elez dagen 

efter. Elez, som hade fått hans telefonnummer dagen innan, ringde till honom. 

Killarna kom till hans skola i Skärblacka och frågade hur han mådde. De kom dit i en 

annan bil, en Volkswagen, och pratade som om ingenting hade hänt. De frågade 

honom om han kände någon som ville köpa droger. Han sade att han skulle kolla runt 

lite, men det var bara något han sade då han inte känner någon som vill köpa droger. 

Han var fortfarande rädd och stod och skakade. Efter detta har han inte träffat Elez, 

Timmy och Surasit. Elez har dock ringt honom cirka tio gånger och frågat om han 

ska ut och om han vill ses på en cigg. Han har svarat nej. Han skrev till Surasit dagen 

efter händelsen och frågade om allt var lugnt eller om de fortfarande var arga på 

honom. Han är fortfarande rädd för dem och går inte till skolan på grund av det som 

hänt. Han känner till Surasit och Timmy sedan innan, men Elez hade han aldrig hört 

talas om innan. Jesper berättade vem det var.  
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Han har efter händelsen haft svårare att sova och rör sig inte ute på samma sätt som 

tidigare. Efteråt hade han flera bulor i huvudet i ungefär två dagar. Det gjorde ont när 

han gapade och lutade huvudet bakåt i cirka fyra dagar. Kasper, Jesper och Petter såg 

och kände på bulorna. Kasper tog ett foto av honom som senare togs bort. Kasper tog 

hem hans tröja och tvättade den eftersom det var grönt och jord på den. Han minns 

inte att han kissade på sig under händelsen.  

 

Under händelsen den 12 september 2018 kom en kille som heter Milton Löfgren till 

centrumparkeringen och tittade på alla för han hade inte sett dem tidigare. Elez och 

Timmy gick fram till Milton och frågade vad denne glodde på. Han uppfattade det 

som om att Elez tog ett tag om Miltons hals framifrån eller knuffade denne i bröstet 

och därefter sade till denne att gå därifrån. Milton gick från platsen. Händelsen tog 

cirka 30 sekunder. Han stod ungefär fem meter från Milton som hade ryggen mot 

honom. Timmy och Elez stod bredvid varandra.  

 

Alexander Asplund: Han är 15 år. Han känner Kalle Broström genom Petter Stenberg 

och de brukar umgås. Han känner även Kasper Hultén, Milton Löfgren och Jesper 

Hörbom Karlsson. Han har gått i samma skola som Timmy Kähärä Halilovic och 

umgåtts med denne när han bodde i Klockaretorpet. Innan händelserna som åtalet 

avser var de vänner. Han har även varit vän med Surasit Rosenberg. Han känner inte 

Elez Duljaj sedan tidigare. Den 12 september 2018 var han hemma hos Petter 

tillsammans med Jesper när han fick ett sms av Elez med en uppmaning om att 

komma till centrum. Han vet inte hur Elez hade fått hans telefonnummer men Timmy 

och Surasit, som Elez skrev att han var med, hade hans nummer. Han gick in till 

centrum tillsammans med Petter och Jesper. När de kom dit var Kasper, Alexandra 

Vujicic, Julia Hallberg och Gisela Göth också där. Kasper var röd på kinden. Elez 

kom fram och tog tag i hans jacka. Timmy och Elez frågade om han kunde få fram 

Kalle. Han frågade varför han skulle göra det. Timmy var arg och sade att Kalle hade 

spottat på hans tjej Gisela. Kasper hade sagt till Kalle tidigare under kvällen att det 

var folk på väg till Skärblacka som var ute efter honom så Kalle höll sig undan. 
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Kasper och Petter fick följa med i bilen för att hämta Kalle. De är närmast vän med 

Kalle och kände inte att de hade något val. Det hade gått rykten om att Timmy slagits 

med folk. Vidare frågade Elez om de ville hamna i bagageluckan istället för Kalle. 

Kalle bor en bit bort från centrum. Efter cirka 10-15 minuter kom bilen tillbaka. 

Kasper och Petter hade knackat på hos Kalle och fått honom att följa med. Han fick 

veta att Kalle hade blivit slagen och sparkad samt att Kalle låg i en bagagelucka och 

skulle få mer stryk. Själv såg han inte Kalle när de kom tillbaka eftersom denne låg i 

bagageluckan. Det var ingen som försökte hjälpa Kalle att komma ut.  Han och Jesper 

såg inte bilen från där de satt. Bilen åkte iväg igen och kom tillbaka efter ungefär 20-

30 minuter. Det är möjligt att han i polisförhör sagt att det var 30-60 minuter, men 

som han minns det idag var det runt 30 minuter. Det var ingen som visste vart de hade 

varit. När de åkte trodde han att Kalle skulle bli mer slagen men inte att han skulle 

bli dödad. Eftersom de inte visste vart bilen hade åkt ringde de inte till polisen. Elez 

körde bilen när de kom tillbaka. Timmy satt fram medan Kalle, Julia och Gisela satt 

i baksätet. Han fick veta av Kalle att Surasit var i bakluckan. Kalle sade att han hade 

ont i huvudet och uppmanade honom att känna på hans huvud, vilket han gjorde. 

Kalle hade bulor i huvudet och var röd i ansiktet samt var skakig och verkade 

chockad. Han tror att Kalle var rädd. Det var gräs och jord på armbågarna på Kalles 

parajumper-tröja men hans byxor var svarta så det syntes inte så mycket på dem. Han 

fick höra vad som hade hänt när han kom tillbaka till centrum senare på kvällen. Kalle 

berättade då att han hade blivit slagen och sparkad. Kalle hade sett Timmy, Surasit 

och Elez när han kom till dagiset. De började slå på honom och han ramlade bakåt. 

Kalle fick sparkar i huvudet av Timmy och Surasit. När de kört från dagiset till 

centrum hade Kalle åkt i bagageluckan. De hade sedan tagit ut honom från 

bagageluckan och slagit honom. Kalle fick ta av sig sin tröja. Elez ville först ha 

parajumpertröjan men den var för smutsig. De hade frågat honom om han hade 

pengar. De tog ett ciggpaket från honom. Kalle berättade vidare att Timmy och 

Surasit hade sparkat honom i huvudet och ryggen när han låg ner. När de kom tillbaka 

till centrum efter att kört iväg med Kalle i bagageluckan sade Timmy, Surasit och 

Elez att de hade ont i foten. Antagligen hade även Elez sparkat, men det var inget 
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Kalle berättade om. Det kan vara därför han sagt i polisförhör att Kalle berättat att 

alla tre hade slagit och sparkat. Några dagar senare berättade Kalle för honom att han 

hade pussat Giselas och ytterligare någon persons skor, men inte varför. Kalle 

skämdes för att berätta det. Det kan stämma, som han sagt i polisförhör, att den andra 

personen var Timmy. Gisela och Julia pratade och skrattade som vanligt när de kom 

tillbaka till parkeringen i centrum. Timmy, Surasit och Elez var varken arga eller 

glada. Timmys ursprungliga ilska hade lagt sig.  Elez krävde 500 kr för bensinpengar. 

Elez eller Timmy sade att om de inte ordnade det skulle det bli värre för Kalle och 

Kalle skulle få mer stryk. Det var på grund av Kalle som Timmy och Elez hade 

kommit till Skärblacka och nu var de tvungna att ersätta Timmy och Elez för det. Han 

hade i detta skede hunnit känna på Kalles bulor. Han, Petter och Kalle diskuterade 

hur de skulle göra. Även Kasper och Jesper deltog i diskussionen. De kom fram till 

att han skulle låna ut pengarna till Kalle, som sedan skulle betala tillbaka pengarna 

till honom. Han hade fått pengar på sin födelsedag, men pengarna var hemma hos 

Petter. Petter och Jesper hämtade pengarna och var borta i 20-30 minuter. Han tror 

att de gav pengarna till Elez. Det stämmer inte, som han sagt i polisförhör, att Elez 

tog pengarna från hans hand. Han tyckte synd om Kalle och var nojig över att det 

kanske skulle hända något mer med vem som helst av dem om de inte fixade fram 

pengarna. Han har fått tillbaka pengarna från Kalles pappa i efterhand. Medan de 

väntade på pengarna eller efter att pengarna hade överlämnats ville Timmy testa hans 

jacka och frågade om han fick låna den. Eftersom jackan var ny sade han nej. Han 

var dock rädd för att något skulle hända om han inte lånade ut jackan. Timmy tjatade 

på honom men han ville ändå inte låna ut den. Timmy visste att han hade en svart 

Sail Racing-jacka hemma sedan förra vintern och kom på att han skulle låna den 

istället. Han försökte prata bort det men Timmy och de andra bestämde att de skulle 

åka och hämta den jackan. Han försökte sätta sig i baksätet men Elez sade till honom 

att hoppa in i bagageluckan då han inte ville köra olagligt. Han tyckte det var otäckt 

och visste att Kalle hade åkt i bagageluckan innan. Han var rädd för att han inte visste 

vad som skulle hända och inte kunde se ut. Han hade sin telefon med sig och 

koncentrerade sig på den. Julia och Gisela fnittrade inne i bilen. Det stämmer, såsom 
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finns antecknat i polisförhör med honom, att Timmy och Elez i bilen pratade och 

skrattade över hur rädda killarna var, att de inte vågade göra något och att de är lätta 

offer. Elez tankade medan han låg i bagageluckan och växlade 

femhundrakronorssedeln som han hade fått. Tvåhundra kronor gick till bensin och 

resten delade killarna i bilen på.  När de kom hem till honom lämnade han över jackan 

och gick sedan in och åt. Han ville inte lämna ifrån sig jackan då han var osäker på 

om han skulle få tillbaka den. Han var rädd för att han skulle bli slagen om han inte 

gjorde det. Han hoppades dock att han skulle få tillbaka jackan. Han skrev till Timmy 

några dagar senare och frågade när han skulle få tillbaka den, varpå Timmy svarade 

att han skulle få tillbaka den veckan efter. Några dagar senare såg han Elez ha på sig 

jackan. Elez sade att han inte behövde tänka mer på jackan för den var inte hans 

längre. Elez hade också nämnt att om de gick till polisen och skvallrade skulle det 

hända värre saker. Han var därför rädd för att berätta för polisen och sina föräldrar 

vad som hade hänt. Han var rädd för att hans föräldrar skulle bli arga för att han hade 

lånat ut sin jacka och sade därför inte riktigt som det var under det första polisförhöret. 

Han minns inte att han sagt i polisförhör att han hade 2 900 kr i jackfickan. Han 

känner Milton. Han såg att Elez tog tag i Milton och att Timmy gav Milton någon typ 

av slag med handflatan. Slaget träffade på kroppen eller i huvudet, men han vet inte 

hur hårt det var. Milton sade att han hade fastnat med blicken när Kasper fick lavetter 

och att Timmy och Elez därför gått fram till honom. Han har varit borta från skolan 

och har bytt skola på grund av händelsen. Det har varit jobbigt, bl.a. eftersom han är 

barndomsvän med Timmy och Surasit. Han umgås med de andra målsägandena och 

har gjort det även efter händelsen. De pratade om det inträffade dagarna efteråt, men 

sedan pratade de inte om det förrän dagen innan huvudförhandlingen. Han har berättat 

för dem vad han har råkat ut för. Det värsta var när han låg i bagageluckan och inte 

såg vad som hände, när han stod kvar själv när alla andra hade gått till 

Mosstorpsskolan och när Julia och Gisela tittade på honom som att de var överlägsna 

honom. Han har blivit utsatt för påtryckningar inför rättegången.   
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Milton Löfgren: Han träffade sina kompisar, bl.a. Melvin Muttilainen Forsell, i 

Skärblacka centrum den 12 september 2018. Kasper Hultén var också där. Han 

känner inte Surasit Rosenberg, Timmy Kähärä Halilovic eller Elez Duljaj och hade 

inte sett dem förut. Han känner dock målsägandena i målet. Kasper pratade med 

Timmy, Elez och Surasit, men han vet inte vad de pratade om. De stod två meter ifrån 

honom. Timmy slog Kasper på kinden en gång. Han såg inte vilken typ av slag det 

var. Kasper hade ryggen mot honom. Han fastnade med blicken på Timmy som sade 

till honom att sitta som en hund, varpå han satte sig ner på en bänk. Därefter gick han 

till Mosstorp med sina kompisar och var där en stund för att sedan gå tillbaka och 

köpa en dricka på Coop. De gick då förbi parkeringen. Timmy, Surasit och Elez 

ropade dit dem så de gick fram. Alla tre ville prata med honom om att han hade fastnat 

med blicken. Elez sade att han skulle titta på dennes skor, vilket han gjorde. Han har 

inte sagt i polisförhör att det var Timmys skor. Medan han tittade på Elez skor slog 

Timmy honom en gång på kinden. Det var ett rätt hårt slag och gjorde ont just då. 

Hans mammas man tyckte att han blev blå några dagar efter. Han själv tyckte också 

att han var blå på kinden. Elez och Surasit stod också vid honom, men gjorde 

ingenting. Melvin, Julia Hallberg och Gisela Göth var också där. Han kommer inte 

ihåg om någon annan gjorde något mot honom eftersom han var så chockad.  

 

Kasper Hultén:  Han är 15 år. Han känner Petter Stenberg och de andra målsägandena 

i målet genom denne. Julia Hallberg och han går i samma klass och umgås. Han 

känner inte Timmy Kähärä Halilovic, Surasit Rosenberg eller Elez Duljaj sedan 

tidigare. Han har hört att Timmy och Surasit är gamla kompisar till Alexander 

Asplund. Julia och Elez ”har hållit på” med varandra. Några dagar innan den 12 

september 2018 träffade han och Kalle Broström Gisela Göth och pratade. Kalle 

spottade bredvid Gisela, men hon trodde att Kalle spottat på henne och det blev tjafs 

om det. Den 12 september kom därför Timmy, Surasit och Elez till Skärblacka för att 

prata med Kalle. Han sade till Kalle att stänga av sin mobiltelefon. Elez ringde till 

honom och ville prata, varför han gick till Skärblacka centrum för att möta denne. 

Han vet inte hur Elez hade fått hans telefonnummer. När han kom till Skärblacka 
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centrum frågade killarna Gisela om han hade varit med vid spottningen. Hon sade att 

han hade varit det. Timmy gick då fram och gav honom två lavetter på raken på örat. 

Både Timmy, Surasit och Elez gick fram och pratade, men Timmy stod närmast. Det 

var lite obehaglig stämning. Det var bra kraft i lavetterna och det gjorde lite ont. 

Jesper Hörbom Karlsson sade att det blev rött på kinden. Timmy sade att slaget var 

för att han inte hade sagt något till denne om att han var med när Kalle spottade på 

Gisela. Efteråt rökte de cigaretter och då bad Timmy om ursäkt. Därefter kom 

Alexander, Petter och Jesper till Skärblacka centrum. Timmy, Surasit och Elez sade 

att Kalle hade spottat på Gisela och att de skulle prata med Kalle. Timmy, Surasit och 

Elez frågade vem som kände Kalle bäst och de svarade att det var han och Petter. De 

fick därför följa med och hämta ut Kalle. Han tror att det var Elez som sade att om de 

inte följde med i bilen skulle de bli slagna. Bilen var en Audi Q5 som Elez körde. Det 

kändes inte bra att åka med i bilen. Han och Petter hann inte prata så mycket. Kalles 

pappa, som öppnade dörren, ville helst inte att Kalle skulle gå ut. Kalle ville först inte 

gå ut, men de sade till honom att Timmy, Surasit och Elez inte var där och frågade 

om han ville följa med ut. Kalle gick då med på att gå ut. När de mötte killarna vid 

dagiset sade Timmy till Kalle att han skulle hoppa in i bilen. Kalle sade att han inte 

hade gjort något. Timmy skrek på Kalle och slog till denne två gånger på kinden. Han 

tror att slagen var med knuten näve. Surasit var också framme hos Kalle, medan Elez 

stod en bit ifrån. Han och Petter stod cirka en och en halv meter från dem. Surasit tog 

av sig sin jacka och ville att Petter skulle ta den. Kalle hamnade på marken, där han 

blev sparkad. Eftersom det är länge sedan händelsen inträffade minns han inte riktigt 

allt, men det stämmer - så som han uppgett i polisförhör - att Kalle blev sparkad fyra 

till fem gånger när han låg ner och att sparkarna riktades mot huvudet. Han kan ha 

sagt till polisen att det var Timmy och Elez som sparkade, men idag minns han det 

som att det var Timmy och Surasit. De hade sneakers på sig. Anledningen till att han 

inte nämnde Surasit i sitt första polisförhör är att denne inte var med och slog honom 

och att han inte visste om Surasit hade slagit Kalle. Han har inte medvetet låtit bli att 

nämna Surasit. Efter en stund sade Elez att de skulle lugna ner sig, drog upp Kalle 

och gick med denne till bagageluckan och sade till honom att hoppa in. Timmy och 



20

  
 

NORRKÖPINGS 

TINGSRÄTT 

 

TR 8 

DOM (DELDOM) 

2018-12-17 

B 3036-18 

 

 

 

 

 

Surasit gick bakom. Kalle, som var rädd och skakade, hoppade in. Elez tog Kalles 

mobiltelefon. I bilen pratade Timmy om ”mycket blod”. När de kom till centrum 

ropade Elez och Timmy ner Gisela och Julia Hallberg till bilen. Han och Petter klev 

ur bilen. De andra åkte vidare direkt med Kalle i bagageluckan. Han visste inte vart 

de skulle, men förstod att Kalle skulle bli slagen. De var borta i cirka 10-20 minuter. 

När de kom tillbaka hoppade Surasit ut från bagageluckan och de andra kom ut från 

bilen. Kalle var tårögd och hade smuts på sin vita tröja. Kalle hade bulor på huvudet 

och att det var rött när han drog undan håret, vilket han visade lite senare på kvällen. 

Han tog kort på bulorna. Samma kväll sade Kalle att ingenting hade hänt, men några 

dagar senare berättade han att de hade sparkat på honom. Han kommer inte ihåg vem 

som sparkade. Kalle fick även pussa på Giselas skor. När bilen kom tillbaka till 

centrum sade någon att Kalle skulle betala 500 kr så att de inte skulle röra denne mer. 

Han har inte själv hört att Kalle skulle ge pengarna till Elez utan har hört det i 

efterhand. Det kan stämma, som han sagt i polisförhör, att det var Timmy och Elez 

som sade det. Han stod i detta skede en bit ifrån resten av gruppen. Petter gick fram 

och frågade om han hade några pengar. Situationen kändes hotfull eftersom Kalle 

precis hade blivit slagen. Det lät dock inte som att Timmy, Surasit och Elez var arga. 

Det bestämdes att Alexander skulle låna ut sina födelsedagspengar, men han kommer 

inte ihåg hur det gick till. Han såg när pengarna överlämnades till Elez. När de stod 

vid centrumet bad Timmy vidare om att få låna Alexanders jacka. Alexander ville 

helst inte låna ut den eftersom han fått den i födelsedagspresent men Timmy tjatade. 

Timmy ville sedan låna en annan jacka. Han upplevde stämningen som hotfull. Han 

tror att de hade tagit jackan även om Alexander hade sagt nej. De andra åkte hem till 

Alexander och hämtade jackan. I efterhand fick han höra att Alexander då åkte i 

bagageluckan. Han känner Milton Löfgren. Elez ropade till sig Milton och sade att 

denne skulle sluta titta. Antingen Timmy eller Elez tog tag i honom och slog till 

honom. Han träffade Elez, Timmy och Surasit dagen efter, men har sedan inte träffat 

dem. Han har haft kontakt med de andra målsägandena. Han hade ont i cirka fem 

minuter efter att han blivit slagen. Det var rött i cirka 20 minuter. Efter det inträffade 
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har han inte velat vara ute lika ofta. Han har inte gått till skolan och inte bott hemma. 

Han ville inte polisanmäla det som hänt.     

 

Jesper Hörbom Karlsson: Han umgås med övriga målsäganden i målet. Han har 

träffat Surasit Rosenberg och Timmy Kähärä Halilovic tidigare genom kompisar, 

men har inte träffat Elez Duljaj tidigare. Den 12 september 2018 var han på väg hem 

till Petter Stenberg. Petter sade att Timmy, Surasit och Elez var i Skärblacka centrum 

så de gick dit. Kalle Broström skulle vid ett tidigare tillfälle ha spottat på Gisela Göth. 

När de kom till centrum kom Julia Hallberg fram och sade att Kasper Hultén hade 

blivit slagen och att Milton Löfgren hade fått en lavett. Kasper hade fått lavetter för 

att han bara hade tittat på när Kalle spottade på Gisela. Han såg inte själv när slagen 

utdelades. Timmy, Surasit och Elez ville ha tag på Kalle och tvingade Petter och 

Kasper att följa med och hämta ut Kalle. Han hörde inget hot uttalas, men Kasper och 

Petter var rädda och vågade inte säga nej. Han och Alexander Asplund stannade kvar 

i centrum medan de andra åkte hem till Kalle i Elez bil. När de kom tillbaka till 

centrum cirka 30 minuter senare fick han återberättat för sig att Timmy och Surasit 

hade slagit Kalle vid dagiset. De hade även sparkat på Kalle när han låg ner. Han 

kommer inte ihåg vem som berättade det för honom. Kalle, Surasit, Elez och Timmy 

klev ur bilen. Även Kasper och Petter var där. Kalle frågade om han kunde låna 500 

kr av Alexander som skulle användas till bensin. Pengarna låg i Alexanders moped 

hemma hos Petter. Han och Petter gick och hämtade pengarna, som han tror att de 

gav till Elez. Han vet inte om något hot uttalades i detta skede. Pengarna kan ha varit 

för att de inte skulle göra något mer mot Kalle men de behövde också pengarna för 

att tanka. När Kalle lämnade bilen var hans tröja grön på ryggen och han hade bulor 

i bakhuvudet. Han kände bulorna när han tog på Kalles huvud. Kalle verkade snurrig, 

skakig och rädd. Timmy ville ha Alexanders jacka, som denne precis hade fått när 

han fyllde år. Alexander ville därför inte ge bort den. Timmy visste att Alexander 

hade en annan tjockare jacka, varför man åkte hem till Alexander och hämtade den 

andra jackan. Alexander vågade inte säga nej. Det märktes genom att han inte var lika 

glad som vanligt. Elez, Timmy, Surasit, Alexander, Gisela och eventuellt Julia var i 
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bilen. Han träffade Alexander i Mosstorp och då berättade denne att han hade åkt i 

bagageluckan. Alexander trodde inte att han skulle få tillbaka jackan. Han upplevde 

att Elez bestämde i gruppen. Han skulle kalla Elez ”boss”. Han har inte pratat med 

Julia om händelsen, då han inte velat prata om det i efterhand.  

 

Timmy Kähärä Halilovic: Han började umgås med Elez Duljaj i slutet av sommaren 

2018, men kände till denne innan dess. Surasit Rosenberg och Alexander Asplund 

har han känt sedan han var liten. Han känner till Jesper Hörbom Karlsson genom 

Alexander. Vid tiden för de aktuella händelserna var han och Gisela Göth på väg att 

bli ihop och nu är de ett par. Elez var tillsammans med Julia Hallberg, i vart fall i 

Julias värld. Innan den 12 september 2018 hade han fått veta av Gisela att Kalle 

Broström några dagar tidigare hade spottat vid sidan av eller på henne och kallat 

henne hora. Kalle hade även försökt tafsa på henne och våldta henne och skjutit på 

henne med luftpistol. Han pratade med Elez om det som hänt. Elez berättade att han 

hade varit i skolan och kollat på Kalle och sade till honom att han var tvungen att 

göra något, annars skulle Kalle och dennes vänner se honom som en pajas. Elez 

hämtade upp Surasit med bil, varefter han, Surasit och Elez åkte till Skärblacka 

centrum för att prata med Kalle. Elez och Surasit tänkte väl också att Kalle hade gjort 

fel. Flera personer hade ringt Kalle, som inte svarade. Surasit har aldrig varit osams 

med Kalle och det fanns inget särskilt syfte med att denne följde med. När de inte 

hittade Kalle gick han fram till några svenskar, varav en visade sig vara Kasper 

Hultén. Gisela hade berättat att Kasper varit där när Kalle spottat på henne och att 

Kasper hade skrattat. Han frågade om Kasper hade gjort något, varpå denne svarade 

nej. Han blev arg för att Kasper inte hade ingripit och för att denne ljög för honom. 

Han gick därför fram till Kasper och gav honom två lavetter som träffade på kinden. 

Han vet inte vilken kraft det var i slagen. Kasper backade lite bakåt och blev röd på 

kinden. Milton Löfgren skrattade när han slog Kasper. Han frågade vad Milton 

skrattade åt och sade till denne att gå och sätta sig. Milton gjorde som han blev 

tillsagd. Kasper satte sig också på bänken. Han bad Kasper om ursäkt och gav denne 

en kram. Elez sade till Kasper att han inte behövde vara rädd och att han kunde höra 
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av sig om något hände. Senare ropade Elez på Milton. Elez sade att Milton inte skulle 

kolla på honom utan titta ner. Elez var irriterad och tog stryptag på Milton. Han vet 

inte varför Elez gjorde så. Han knuffade då bort Milton för att det var onödigt att 

bråka, men han slog honom inte. Han använde handen när han knuffade, men minns 

inte mer än så. Han tror inte att han träffade Milton i ansiktet. Han hade inte för avsikt 

att göra Milton illa. Han vet inte varför Elez tog strypgrepp på Milton.  

 

När Alexander kom till centrum cirka 30 minuter senare tillfrågades han om han 

kände Kalle. Elez kom fram och frågade om någon kunde locka ut Kalle. Syftet med 

att hämta ut Kalle var att prata med denne. Alexander sade att Kasper och Petter 

Stenberg känner Kalle bäst. Kasper och Petter sade att de kunde få ut Kalle. Det var 

ingen som tvingade dem till att göra det. Det är möjligt att han sagt i polisförhör att 

de inte egentligen ville, men i så fall har han ljugit för polisen. Han, Elez, Surasit, 

Kasper och Petter åkte bil till Kalle och parkerade vid ett dagis. Kasper och Petter 

gick till Kalles hus. Bilen kördes fram lite och parkerades bakom en annan bil. Kasper 

och Petter kom gåendes tillsammans med Kalle. Han kollade på Kalle från bilen. De 

åkte i bilen mot dagiset och mötte upp Kasper, Petter och Kalle. Han, Elez och Surasit 

hade då inte pratat något om hur de skulle gå tillväga. Han hoppade direkt ur bilen. 

Elez och Surasit hoppade ut efter honom. Elez var bakom honom och Surasit. Han 

blev så arg när han såg Kalle att han sprang fram och slog honom. Först gav han Kalle 

en box, d.v.s. ett slag med knuten näve, som träffade vid huvudet någonstans, och 

sedan sparkade han honom i midjan. Surasit sparkade också Kalle en gång när Kalle 

stod upp. Därefter lade sig Kalle på marken för att skydda sig och höll upp armarna. 

Han skrek på Kalle och sparkade på dennes ben två eller tre gånger. Han tror inte att 

sparkarna kan ha träffat någon annanstans än på benen. Kalle låg på rygg så han kan 

inte ha träffat på bröstet. Han har inte stampat på Kalle. Han hade sneakers på 

fötterna. Elez sade att de skulle ta det lugnt och att någon kunde se och ringa polisen 

samt att de inte skulle slå Kalle öppet. Därefter drog Elez upp Kalle i armen från 

marken. De gick till bilen. Han gick bakom eller vid sidan av Kalle. Han såg inte om 

Kalle var skadad. Elez öppnade bagageluckan och Kalle gick snabbt fram och 
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hoppade in i utrymmet. Det var ingen som sade åt Kalle att lägga sig där. Han tror att 

Kalle bara antog att han skulle lägga sig där. Tanken var att skrämma Kalle, men han 

minns inte vad de hade planerat att göra i detta skede. Han sade till Elez och Surasit 

att stänga av telefonerna, varpå Elez sade att de inte skulle glömma Kalles mobil. 

Elez gick själv och hämtade telefonen. Elez gav sedan mobilen till honom och han 

lade den i handskfacket. Till en början under förundersökningen berättade han inte 

sanningen eftersom han inte ville ange sina vänner men sedan han fick veta att andra 

hade berättat saker om honom började han själv berätta sanningen. När han fick 

frågan av polisen om Kalles mobiltelefon tolkade han det som att förhörsledaren 

undrade när Kalle blev av med sin mobiltelefon. Han har inte avsett att i polisförhör 

uppge att han själv tog mobilen. Han vet inte varför de skulle stänga av alla mobiler 

men det kan stämma att det var för att ingen skulle kunna ringa polisen. Petter och 

Kasper satte sig också i bilen och Elez sade att de var skyldiga dem en tjänst. Han 

satte sig i framsätet bredvid Elez, som körde. De åkte till centrum och släppte av 

Kasper och Petter. Istället satte sig Julia och Gisela i bilen. Han vet inte varför tjejerna 

skulle åka med och kommer inte ihåg vem som sade åt dem att göra det. Någon i bilen 

frågade Julia om det fanns någon bra plats i Skärblacka där det inte fanns så mycket 

folk och hon beskrev vägen. Bilkörningen gick bra. Julia ville att Elez skulle bromsa, 

vilket denne gjorde, men det kördes inte sicksack. De tänkte skrämma Kalle genom 

att hota honom. De åkte ut i skogen till den plats som finns fotograferad i 

förundersökningsprotokollet. Elez, han och Surasit gick ur bilen. Bagageluckan 

öppnades. Kalle var rädd och skakade. Gisela kom ut ur bilen och han frågade henne 

om det var rätt person, vilket hon bekräftade. De pratade med Kalle och frågade varför 

denne hade gjort spottat på Gisela. Kalle sade att han inte gjort någonting och att de 

kunde ta hans kläder. Han tog av Kalles tröja och tänkte ta den men ångrade sig 

eftersom det var Kalles föräldrar som köpt den. Han frågade Elez om han skulle 

lämna tillbaka tröjan vilket denne tyckte. Elez bad om att få lämna tillbaka den och 

gjorde det. Kalle satte sig på kanten av bagageluckan. Han slog ett slag i ansiktet på 

Kalle när denne låg i bagaget. Han drog ut Kalle, lade honom på marken och började 

sedan slå honom. Elez och Surasit slog också Kalle. Han kommer inte ihåg hur de 
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andra två slog. Det rörde sig inte om så många slag, men fler än två. Sedan sparkade 

han mot Kalles höfter och ben när denne låg på marken. Det var tre eller fyra sparkar. 

Han träffade inte på huvudet. Polisen föreslog fem eller tio sparkar när han förhördes, 

men han sade att han inte mindes. En spark träffade på Kalles knä och han fick ont i 

foten. Elez och Surasit sparkade också och fick ont i foten. Han stod vid Kalles högra 

sida och Surasit stod mittemot honom. Elez stod bakom Kalle. Han vet inte om någon 

annan träffade Kalles huvud, men ifrågasätter inte att någon kan ha träffat i 

bakhuvudet. Kalle verkade rädd och skakade. Han märkte inte att Kalle kissade på 

sig, men Elez sade att han såg det på Kalles byxor. Det luktade illa från bagageluckan, 

men mest av svett. När Kalle satt i bagageluckan hämtade Elez Gisela och sade att 

Kalle skulle pussa på hennes skor, vilket Kalle gjorde. Han minns inte om det var 

före eller efter misshandeln. Kalle satt på kanten till bagageluckan både före och efter 

misshandeln. Gisela ville inte se på Kalle. Han minns inte om Kalle fick pussa på 

någon annans sko men det kan stämma att Kalle även fick pussa på Elez sko. Det var 

inte han som tog initiativ och sade ”upp med foten”. De pratade med Kalle och sade 

att han inte skulle hålla på mer med Gisela. De sade inget om att de skulle komma 

med basebollträ. Efter misshandeln skjutsade de tillbaka honom till centrum. De tog 

en cigg och han sade till Kalle att denne inte behövde vara rädd. 

 

Under tiden de var i skogen sade Elez till Kalle att de skulle ha pengar till bensin. 

Kalle sade att det inte var något problem och att han kunde ordna 500 kr. När de kom 

till centrum frågade Kalle sina kompisar om han kunde låna pengar. Det var inte 

någon hotfull stämning då. Kalle fick låna pengarna av Alexander. Han var på 

platsen, men deltog inte i att kräva Kalle på pengar. Han frågade Kalle om denne hade 

några pengar på sig men Kalle hade bara en tjuga. Han minns inte om Alexander 

lämnade pengarna till Elez genom Kalle eller om Alexander överlämnade pengarna 

direkt till Elez. Pengarna användes till att tanka. Han tror inte att han fick en del av 

pengarna. Han ifrågasätter hur Alexander kan veta hur mycket de tankade för. Han 

hörde inget hot uttalas. Det stämmer inte att Kalle skulle fått mer stryk om han inte 

lämnade över pengarna. Han tror att målsägandena har pratat ihop sig i den delen. 
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När de var i centrum diskuterade de att han skulle köpa Alexanders jacka. Han testade 

jackan som Alexander hade på sig men lämnade tillbaka den direkt efteråt. Han 

frågade om Alexander ville sälja sin jacka. Alexander ville inte det så han frågade om 

denne hade någon annan jacka att sälja. Alexander ville endast sälja den för 2 500 kr 

annars skulle hans mamma bli sur. Han frågade om han fick låna jackan och sen 

bestämma om han ville köpa den. De stod kvar ett tag i centrum innan de åkte för att 

hämta den andra jackan och skjutsa hem Alexander som skulle äta middag. De kom 

överens om att han skulle låna jackan några dagar och sedan bestämma om han ville 

köpa den. Om han inte ville köpa den skulle han lämna tillbaka den. Det stämmer inte 

att han tjatade på Alexander. När de åkte för att hämta jackan fick Alexander åka i 

bagageluckan eftersom det var fullt i bilen. Elez ville inte köra olagligt och Alexander 

erbjöd sig att åka i bagageluckan. Julia och Gisela var tvungna att åka med i bilen 

eftersom de skulle till Norrköping efteråt. Stämningen i bilen var bra. Alexander 

pratade med dem hela tiden från bagageluckan och frågade varför det stank. Någon 

svarade att Kalle hade kissat på sig. Han och Elez satt inte och skrattade åt att killarna 

hade varit så rädda. Han hade ingen kontakt med Alexander om jackan i efterhand 

och har inte fått något sms om att lämna tillbaka jackan. Elez har haft på sig jackan 

korta stunder när det varit kallt. Elez sade till någon av killarna att de skulle fixa en 

likadan jacka och till Alexander att denne kunde glömma sin jacka. Han tänkte dock 

att Alexander ändå skulle förstå att han tänkte lämna tillbaka jackan eftersom de är 

vänner.  

 

Han lärde känna Gisela i slutet av sommaren 2018 på en fest. De har varit tillsammans 

sedan dagen innan han blev gripen och har kontakt ofta. Julia var Elez tjej vid det 

tillfället, vilket de visade öppet. Han har haft kontakt med Gisela när han var på HVB-

hem i Norrland. Han sade till henne att hon skulle tala sanning i sina förhör. Han 

pratade även med Julia och sade att hon inte skulle försöka skydda Elez utan hålla sig 

till sanningen. Han har inte haft någon kontakt med Elez sedan han blev gripen. Han 

har skrivit till Elez på sociala medier att denne är en golbög. Det enda han har 

framhållit är att folk ska säga sanningen. Han har inte sagt till Gisela att ljuga för hans 
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skull. Det som hände med Kalle var inte planerat och blev överdrivet. Idag tycker han 

att det var lite hårt.  

 

Surasit Rosenberg: Han och Timmy Kähärä Halilovic är barndomsvänner. Han 

känner Elez Duljaj genom Timmy. Han känner inte Julia Hallberg och Gisela Göth 

jättebra. Han träffade dem på en fest. Han och Alexander Asplund är också 

barndomsvänner. Han känner inte övriga målsäganden i målet. Han kommer inte ihåg 

så mycket från händelserna. Den 12 september 2018 träffade han Elez efter skolan. 

De hämtade sedan Timmy. Han fick höra att Kalle Broström hade spottat på Gisela 

och kallat henne hora. Han visste inget om Kalle innan den här dagen och hade ingen 

uppfattning om hur gammal Kalle är. Han trodde att Kalle var äldre eller lika gammal 

som honom själv. Han blev arg över det som hänt och sade till Timmy och Elez att 

de skulle åka och prata med Kalle. Han hade inte planerat att använda våld. Elez 

körde bilen, en Audi. De hittade inte Kalle men träffade Alexander. Han såg inte att 

det hände något med Kasper Hultén eller med Milton Löfgren. Stämningen var bra. 

Kasper och Petter Stenberg sade att de kunde ta ut Kalle. Han hade inte sagt något 

för att få dem att göra det. Han, Timmy, Elez, Kasper och Petter åkte i bilen mot 

Kalles bostad. Kasper och Petter hämtade Kalle och gick till ett dagis med denne. 

Han gick ur bilen, tog av sig sin jacka och slog Kalle. Han gjorde det eftersom Kalle 

hade spottat på Gisela, som är Timmys tjej, och Timmy är som en bror för honom. 

Han slog tre till fyra knytnävsslag som träffade i magen och ansiktet. Han knuffade 

Kalle så att denne ramlade. Han såg inte någon annan utdela slag. Han kommer inte 

ihåg att han i polisförhör har sagt att han och Timmy slog tillsammans. När Kalle låg 

på marken gav han denne två sparkar. Han vet inte riktigt var sparkarna träffade men 

det var inte i huvudet utan på kroppen. Han minns inte att någon annan utdelade 

sparkar och har inte sagt något i polisförhör om att Timmy har sparkat Kalle. Någon 

hjälpte Kalle upp men han minns inte vem. Efter att Kalle hade blivit slagen pratade 

de med honom. När han hämtade sin jacka såg han att Kalle själv hoppade in i 

bagageluckan. Han såg inte vem som öppnade bagageluckan. Kalle var lite rädd och 

skakade lite, men sade ingenting. Han såg inga skador på Kalle. Han hörde inte vem 
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som sade att Kalle skulle hoppa in i bilen. Han kan ha sagt i polisförhör att det var 

Elez, men det stämmer inte. Han sade bara så för att han var trött. Han visste inte 

varför Kalle skulle in i bilen eller vad de skulle göra. När de åkte från dagiset lyssnade 

han på musik med hörlurar. Han hörde inte vad de andra sade. I Skärblacka centrum 

hoppade Kasper och Petter av och Julia och Gisela satte sig i bilen. De åkte iväg från 

centrumet. Han har ingen aning vart de skulle eller om Kalle låg kvar i 

bagageutrymmet. Han satt i bilen när Kalle blev fråntagen sin mobiltelefon och såg 

inte när det hände. De skulle åka iväg för att skrämma Kalle och hade inte tänkt döda 

honom eller något liknande. De satt i bilen cirka fem till tio minuter. Färden gick bra 

och ingen körde sicksack eller tvärbromsade. Han känner igen platsen de stannade på 

i skogen från bilderna i förundersökningsprotokollet. När de stannat frågade han om 

Kalle var törstig. Alla killarna gick ur bilen och han öppnade bagaget. Elez och 

Timmy stod vid dörrarna till bilen. Så fort bagageluckan öppnats sade Kalle att de 

kunde ta hans tröja. Det var ingen som tog tröjan. Han drog ut Kalle från bagaget så 

att denne hamnade på marken. Han utdelade också en lavett mot Kalle, men missade. 

När Kalle låg på marken började han slå denne med knytnävsslag. Han utdelade fyra 

slag som träffade på Kalles armar. Vidare sparkade han Kalle tre gånger i sidan vid 

revbenen. Han minns inte att någon spark träffade huvudet. Han ifrågasätter att Kalle 

hade bulor i huvudet efteråt. Han såg inte vad Elez och Timmy gjorde. Han slog Kalle 

för att han tycker det är fel att spotta och slå tjejer. Han kommer inte ihåg att han i 

polisförhör har berättat om att även Timmy och Elez sparkat på Kalle. Han tror inte 

att det var så. Han var trött i arresten och ville bara bli av med förhöret, varför han 

hittade på saker. Under tiden de var i skogen fick Gisela komma ut ur bilen för att 

Kalle skulle be om ursäkt. Han minns inte om Kalle fick kyssa några skor. Han var 

på toaletten en stund så han kan ha missat något. De bad Julia och Gisela kolla om 

Kalle var rätt person, vilket han var. Han såg inga skador på Kalle i det här skedet 

heller. Han såg att Kalle skakade och hörde av någon att Kalle kissat på sig men vet 

inte om det var så. När de åkte tillbaka till centrum satt han i bagageluckan och då 

stank det däri. Han vet inte om det var urinlukt. Händelseförloppet i skogen pågick i 

sammanlagt 10 minuter. När de åkte ifrån skogen la han sig i bagageluckan för att 
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han tyckte synd om Kalle. Alla kunde inte åka tillsammans i bilen för att det skulle 

bli för trångt. Bagageluckan är öppen och kändes inte instängt. Det fanns ingen 

avskiljare mellan bagageutrymmet och bilen. När de kom tillbaka till centrumet 

pratade de med alla som var där. Stämningen var bra. Han vet inget om några 500 kr 

och måste ha missat att det pratades om det i skogen och Skärblacka centrum. Han la 

inte märke till att någon försvann från platsen eller lämnade över pengar. Han fick 

inga pengar. När de var i centrum erbjöd sig Alexander att låna ut en jacka till Timmy. 

Han hörde inte så mycket av det som sades, men Alexander sade i vart fall att han 

hade en jacka hemma som Timmy kunde få låna eller köpa. När de åkte till hem till 

Alexander låg denne frivilligt i bagageluckan. Han skulle aldrig röra Alexander. 

Stämningen var bra och de skrattade tillsammans. Även Alexander skrattade. Han 

gick ut ur bilen för att säga hej då till Alexander.  

 

Elez Duljaj: Han lärde känna Timmy Kähärä Halilovic i april i år. De har umgåtts 

ungefär varannan dag fram till de händelser som åtalet avser. Han lärde känna Surasit 

Rosenberg efter sommaren, när han även träffade Julia Hallberg och Gisela Göth. 

Han och Julia var vänner och har inte haft en kärleksrelation, även om Julia kanske 

uppfattade det så. Han känner inte målsägandena och har inte träffat dem innan den 

12 september.  

 

Den 12 september 2018 var han hemma. Timmy skrev till honom på Snapchat att han 

skulle köra denne till Skärblacka, annars skulle han få stryk. Timmy har inte hotat 

honom tidigare, men han har svårt att säga nej och tog det på allvar. Han tog sin 

pappas bil, tog med sig Surasit och åkte och plockade upp Timmy, som berättade att 

de skulle prata med Kalle Broström för att han hade spottat på Gisela. Timmy sade 

ingenting om att han skulle använda våld. I sådant fall skulle han inte ha gått med på 

att skjutsa Timmy. Allt som han sade i de första polisförhören har han hittat på 

eftersom han satt i arresten och mådde dåligt. Han sade att Timmy sagt att de skulle 

slå Kalle eftersom han hade minnen av slag. När de kom till Skärblacka var Kasper 

Hultén, Milton Löfgren och Melwin Muttilainen Forsell där. Timmy började fråga 
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om någon visste vad som hade hänt med Kalle och Gisela. Till slut berättade Kasper 

att han hade varit med när Kalle spottade på Gisela utan att ingripa. Timmy blev 

irriterad och gav Kasper två lätta lavetter i ansiktet. Kasper backade bakåt av 

lavetterna och blev röd i ansiktet. Efteråt sade Timmy förlåt men Kasper sade att han 

förtjänade det. Han stod några meter vid sidan av dem. Han sade åt Kasper att sätta 

sig på en bänk och ta det lugnt. Han kommer inte ihåg Milton. Han minns bara att 

Timmy sade att Milton inte skulle kolla på Timmy. 

  

Alexander Asplund och Petter Stenberg kom fram till dem. Timmy frågade om de 

kände Kalle. Petter sade att han kunde ta ut Kalle och erbjöd sig att visa vägen dit. 

Han gick mot bilen. Kasper och Petter följde efter och satte sig frivilligt i bilen. 

Timmy sade åt honom att köra hem till Kalle, vilket han gjorde. Även Surasit var med 

i bilen. Han tänkte inte på möjligheten att Kalle skulle bli slagen. När de kom fram 

sade Timmy att han skulle parkera vid en trottoar. Kasper och Petter gick till Kalles 

hus. Två till tre minuter senare kom de ut med Kalle och gick förbi bilen. Timmy 

sade åt honom att starta bilen och följa efter dem. Han hann inte ens stanna bilen 

innan Timmy hoppade ur och gick fram till Kalle. Surasit följde efter Timmy. 

Eftersom han höll på med sin mobiltelefon såg han inte vad de gjorde, men Kalle 

ramlade ner på marken. Han var kvar i bilen till dess Kalle låg på marken och då gick 

han ut och sade till dem att sluta. Han såg att Timmy sparkade en eller två gånger på 

Kalle när han låg ner. Sparkarna träffade på låret. Han kommer inte ihåg att de 

träffade någon annanstans. Surasit försökte slå Kalle men missade. Han drog Timmy 

åt sidan och drog upp Kalle från marken och borstade av denne lite. Han fick 

adrenalinpåslag eftersom han inte gillade att Kalle blev slagen. Kalle, Timmy och 

Surasit befann sig på högersidan om bilen och han var cirka två meter från dem. Kalle 

var inte skadad men verkade skakis. När han hade hjälpt Kalle upp gick Timmy fram 

till bilen och öppnade bagageluckan. Kalle gick mot bilen och satte sig i 

bagageluckan. Det var ingen som sade till Kalle att göra det. Han gick bredvid Kalle 

till bagageluckan. Kalle verkade inte vilja vara i bagageluckan. Han gjorde dock inget 

åt det för han kände sig svag och ville inte bråka eller ställa till problem. Han hade 
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inget val då Timmy hotade honom. När bagageluckan skulle stängas tog Timmy fram 

ett verktyg och hotade att slå sönder bilen om han inte körde vidare. Han var rädd för 

Timmy. Han har tidigare sagt att han inte var rädd men nu vill han berätta sanningen. 

Han var inte rädd för Surasit. Innan de lämnade dagiset tog Timmy Kalles 

mobiltelefon. Han blev tillsagd att stänga av sin mobiltelefon. Han vågade inte lämna 

Kalle ensam med Surasit och Timmy och körde iväg. Någon sade att de skulle åka 

mot Skärblacka centrum. Det var tyst i bilen. Han var rädd och visste inte vad som 

skulle hända. När de kom ner till centrum klev Kasper och Petter ur bilen och Julia 

och Gisela klev in. Timmy hade ringt tjejerna. Han vet inte varför de skulle med. Julia 

sade direkt att de kunde åka mot Kimstad till en plats där det var folktomt. Hon 

beskrev vägen. Det var fortfarande bara tal om att de skulle prata men eftersom Kalle 

redan hade blivit misshandlad hade han sina misstankar om vad som skulle hända. 

Han körde inte sicksack men tvärbromsade för att undvika att krocka med en bil. 

Efter en färd på fem-tio minuter kom de till platsen i skogen. Timmy hoppade ut från 

bilen följd av Surasit. Bagageluckan öppnades och han hörde Kalle säga att de kunde 

ta hans tröja. Kalle tog av sig tröjan med hjälp av Timmy. Kalle kunde inte ta av den 

själv eftersom han var rädd och skakade. Kalle erbjöd även sina cigaretter, men inga 

pengar. Han kom ut precis när bagageluckan öppnades. Timmy provade Kalles tröja 

men den var för stor. Han sade till Timmy att lämna tillbaka tröjan, varpå Timmy gav 

den till honom. Han gav sedan tröjan till Kalle. Timmy drog ner Kalle från 

bagageluckan så att denne hamnade på marken. Allting gick sedan väldigt fort. 

Stämningen var katastrofal. Timmy och Surasit sparkade Kalle när han låg ner. Det 

var flera sparkar som träffade runt bröstet. Kalle höll upp armarna för att skydda 

ansiktet. Ingen spark träffade huvudet. Han såg inga slag utdelas. Han befann sig 

precis bredvid och gjorde ingenting. Han utdelade varken sparkar eller slag. Han 

kunde inte ingripa eftersom han var rädd för att Timmy skulle använda föremålet han 

hotat med tidigare. Om han hade åkt därifrån och lämnat Timmy i skogen skulle 

denne blivit irriterad och tagit ut sin ilska på Kalle. Mobilerna var avstängda i bilen 

och han kunde inte ringa polisen. Gisela och Julia satt i bilen. Gisela kom dock ut vid 

ett tillfälle för att identifiera Kalle och vid ett annat tillfälle när Kalle skulle pussa 
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hennes sko. Hon la sin fot på bagagekanten och Kalle pussade hennes sko. Timmy 

sade också till Kalle att pussa på hans sko. Han lade upp sin sko på kanten till 

bagageluckan och Kalle, som satt på luckan, pussade på den. Timmy sade till honom 

att lägga skon på kanten. Han kände att han gjorde fel och att det var skamligt. När 

Kalle satt på bagageluckan såg han en liten fläck på dennes byxor och det luktade 

sunkigt, typ svett, i bagageluckan. Han tror att Surasit nämnde att det luktade urin. 

Senare kände även Alexander att det luktade och skrattade åt det. Han såg inga skador 

på Kalle när de var i skogen. De åkte tillbaka mot Skärblacka centrum. Timmy 

frågade Kalle om pengar och Kalle sade att han inte hade pengar men kunde fixa det. 

Det var ingen som tvingade Kalle till det. 

 

När de kom tillbaka till centrumet gick alla ur bilen. Han öppnade bagageluckan. 

Timmy sade att han ville ha 500 kr för att de slösat hans tid. Han höjde rösten. Jesper 

Hörbom Karlsson och Petter erbjöd sig att hämta pengar. Alexander eller Petter gav 

sedan pengarna till honom, men han gav dem till Timmy. Det var ingen som sade att 

Kalle skulle få mer stryk om pengar eller jacka inte överlämnades. Målsägandena kan 

ha planerat att säga samma sak. Det var inte han som tog upp ämnet pengar till 

diskussion. Han vet inte vad som hände med pengarna efter att han gett dem till 

Timmy. Han hade 200 kr i fickan som han fått av sin tjej. Han gav pengarna till Julia 

så att hon skulle kunna tanka med sitt bankkort. Under tiden de var i centrum bad 

Timmy att få låna Alexanders blåa jacka som denne hade på sig. Alexander ville inte 

låna ut jackan men erbjöd sig att låna ut en annan jacka som fanns hemma hos honom. 

Det uttalades inga hot eller otrevligheter och jackan var inte en kompensation för 

bensinpengar. Han uppfattade situationen med jackan som ett lån. Timmy och 

Alexander är barndomsvänner. Timmy tjatade på Alexander, som till slut gav sig och 

lånade ut jackan. Stämningen var inte hotfull, men det kanske var så att Alexander 

inte kände att han hade något val. Det var han, Surasit, Timmy, tjejerna och 

Alexander som åkte till hem till Alexander. Det var bra stämning när de åkte för att 

tanka. Timmy bad Alexander sitta i bakluckan vilket denne gick med på. Han vet att 

det är fel att han tillät att Alexander åkte i bagageutrymmet men han gjorde det under 
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hot. Tjejerna skulle åka med för att de skulle åka in till stan. Han tänkte inte på att de 

kunde åkt i omgångar. Han kommer inte ihåg hur det blev när de kom fram till 

Alexander men denne var normal när jackan lämnades över. Alexander påminde om 

att det var ett lån och verkade inte vara rädd. De pratade sedan inte om jackan i bilen 

mer än att Timmy sade att Alexander inte skulle få den tillbaka. Det stämmer att han 

har lånat jackan av Timmy en gång för att det var kallt. Timmy sade att han hade 

betalat för jackan. Han har inte träffat Alexander i tiden efter den 12 september 2018.   

 

Alexandra Vujicic: Hon är 15 år. Hon känner målsägandena genom sitt umgänge. 

Hon känner inte de tilltalade i målet. Hon träffade dem första gången den 12 

september 2018, men hon hade hört deras namn innan. Julia Hallberg är en nära vän 

och Gisela Göth var en nära vän vid denna tid. Gisela och Timmy Kähärä Halilovic 

samt Elez Duljaj och Julia ”höll på” med varandra. Den 12 september 2018 var hon 

med en kompis. Hon hörde av sig till Gisela som sade att hon var med några kompisar 

i centrum. Gisela och Julia stod med Elez, Timmy och Surasit Rosenberg. Hon såg 

att Timmy och Surasit stod och pratade med Kasper Hultén. Hon pratade med Gisela 

och Julia och såg i ögonvrån att Timmy gav Kasper två lavetter på kinden. Kasper 

stod sedan kvar. Hon stod cirka 30-40 meter därifrån och hörde inte vad som sades. 

Gisela berättade att Kalle Broström hade spottat mot Gisela någon dag innan. Timmy 

slog Kasper för att han inte hade sagt ifrån när Kalle spottade på Gisela. Hon lade sig 

inte i det. Hon såg sedan att killarna började gå mot bilen. De var borta i 10-30 

minuter. I efterhand fick hon veta att de hade åkt hem till Kalle. Hon fick veta det av 

Julia eller Gisela samma kväll eller dagen efter. Hon fick även höra av Gisela att de 

knackade på hos Kalle, tog med honom ut och slog honom. Elez avbröt misshandeln. 

Någon hade sagt till Kalle att han skulle sätta sig i bagageluckan. När bilen kom 

tillbaka till centrum sade Elez eller Timmy att Julia och Gisela skulle sätta sig snabbt 

i bilen. Hon vet inte varför tjejerna skulle med. Själv åkte hon till stallet. Hon har fått 

veta av Gisela i efterhand att Kalle var i bagageluckan och att de åkte till Kimstad 

och slog honom. Julia berättade i efterhand att hon inte vågade säga ifrån och att hon, 

när det framkom vad de skulle göra, hade försökt styra färden mot en plats med 
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mycket folk. Hon har även hört från någon, antingen Julia eller Gisela, att bilen skulle 

köras fram och tillbaka så att Kalle skulle åka fram och tillbaka i bagageluckan. Kalle 

har berättat att han fick sparkar mot sitt huvud. Petter Stenberg ringde henne när hon 

var i stallet och sade att hon skulle lämna Kalle och hans grejer men hon förstod inte 

vad han menade. Han frågade om hon var med i bilen, vilket hon inte var. Han ville 

inte att hon skulle berätta för någon att de hade pratat eftersom de bråkade vid 

tillfället. När bilen kom tillbaka till centrumet hade hon åkt till stallet så hon träffade 

inte de som åkt i bilen. Hon har pratat med de flesta inblandade om händelsen. Hon 

är inte vän med Gisela längre för att denna har gjort henne besviken. Hon går inte i 

samma skola som killarna utan umgås med dem på fritiden.  

 

Petter Stenberg: Allting började med att Gisela Göth sade att Kalle Broström hade 

spottat henne i ansiktet och kallat henne hora, vilket inte stämmer. Surasit Rosenberg 

ringde Alexander Asplund för att Timmy Kähärä Halilovic, Surasit och Elez Duljaj 

ville träffas och prata. Alexander berättade det efter telefonsamtalet. De var hemma 

hos honom då. Jesper Hörbom Karlsson kom senare med sin moped eftersom de 

skulle ses hemma hos honom. De ringde Kasper Hultén och berättade att Timmy, 

Surasit och Elez ville ses. När de kom till centrum såg han de tilltalade, Julia Hallberg 

och Gisela. Julia kom och sade till Alexander att Kasper hade blivit slagen. Han stod 

bredvid och hörde det. Kasper hade fått två lavetter eftersom han hade sett på när 

Kalle spottade på Gisela. Kasper var röd på kinden, men i övrigt såg han inga skador 

på denne. Han blev tillfrågad om han är vän med Kalle och om var denne bor. Han 

svarade jakande. Han och Kasper blev tvingade till att följa med i bilen för att få ut 

Kalle, annars skulle de bli slagna. Han tror att det var Timmy som sade att de skulle 

följa med. Han tänkte att det inte fanns något alternativ för de lät hotfulla och han var 

rädd. Han satt till vänster i bilens baksäte, Kasper satt i mitten och Surasit till höger. 

Han och Kasper gick hem till Kalle och dennes pappa öppnade dörren. Kalle hade 

stängt av sin mobiltelefon. Kalle kom ner och följde med dem ut. Han och Kasper 

sade att Kalle kunde följa med ut eftersom de som var arga hade dragit. De gick med 

Kalle till ett dagis, där Timmy, Elez och Surasit hade parkerat bilen. När de kom dit 
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skrek Timmy åt Kalle att sätta sig i bilen, men Kalle ville inte det. Timmy gav Kalle 

en spark i magen, varpå Kalle hamnade på marken. Timmy och Surasit sparkade 

Kalle i huvudet. Elez stod och tittade på. Timmy var mest arg och utdelade fem-sju 

sparkar som träffade på huvudet och kroppen, t.ex. på ryggen. De träffade dock mest 

i huvudet. Kalle hade bulor i huvudet efteråt. Surasit sparkade inte lika mycket. Elez 

tog tag i Kalles arm och hjälpte denne upp. Under tiden som Kalle blev sparkad stod 

han bredvid och försökte få bort dem. Han sa till dem att det räcker. Efter ett tag 

slutade de. Kasper stod också bredvid men sade inte så mycket. Efter att Elez dragit 

upp Kalle sade han att han och Kasper skulle följa med. Kalle lades i bagageluckan 

av Timmy eller Elez eller båda. Kalle var livrädd, verkade inte se så bra och låg bara 

still i bagaget. Någon, kanske Timmy, sade åt honom och Kasper att sätta sig i bilen. 

De åkte tillbaka till Skärblacka centrum där Elez sade till Gisela och Julia att de skulle 

åka med. Han och Kasper ombads gå ut ur bilen, vilket de gjorde. Kalle låg kvar i 

bagageluckan. Bilen åkte ifrån centrum. Han tror att de åkte mot en Shellmack. Efter 

cirka 20 – 25 minuter kom de tillbaka. När Kalle kom ut såg han att denne inte var 

som innan. Kalle sade dock att inget hade hänt i skogen. På väg från dagiset sade 

Timmy i att de skulle ta en kniv och att de skulle ta Kalle till skogen. Det syntes att 

Kalle hade blivit slagen. När bilen kom till centrum åkte Surasit i bagageluckan. 

Tjejerna och Kalle satt i baksätet, Timmy satt fram och Elez körde. Kalle sade att de 

måste få fram 500 kr för denne skulle bli fri. Pengarna var till Elez, Timmy och 

Surasit. Det var som att Kalle hade blivit bötfälld. Alexander hade en femhundring 

hemma hos sig. Jesper gick hem till honom och hämtade pengarna som fanns i Jespers 

moppe. Jesper kom tillbaka med femhundralappen och gav den till Elez. Kalle blev 

skyldig Alexander pengarna men det är löst nu. Efter en stund sade Timmy att denne 

ville ha jackan som Alexander hade på sig. Timmy och Alexander är 

barndomsvänner. Alexander sade att Timmy istället kunde låna en jacka som fanns 

hemma hos Alexander, en tjock Sail Racing-jacka. Alexander blev tillsagd att åka i 

bagageluckan och hämta den hemma hos sig. Alexander såg lite nojig ut. Elez stod 

och lyssnade någon meter från Timmy och Surasit satt i bilen och rökte. Gisela satt i 

bilen med Julia. Han stod kanske två meter ifrån bilen. Han hörde att Timmy sade till 
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Alexander att sätta sig i bakluckan. Alexander kände att han inte hade mycket att säga 

till om och lade sig själv i bagageluckan. Alexander var inte så glad och insåg att han 

antagligen inte skulle få tillbaka jackan. Det tog cirka 40 minuter från att Kalle gick 

ur baksätet till det att de åkte iväg med Alexander i bagageutrymmet. Han gick till 

Mosstorpsskolan med de andra som var kvar i centrumet. Alexander berättade att 

jackan hade lämnats till Timmy och att han sedan hade blivit avsläppt i Skärblacka. 

Efter händelsen har han varit rädd för att killarna ska komma igen. De har inga 

gränser. Det har dock inte varit någon skillnad i vad han gör om dagarna. Det har inte 

varit någon kontakt mellan honom och någon av de tilltalade efteråt.  

 

Julia Hallberg: Hon är 15 år gammal. Hon och Gisela Göth har varit goda vänner men 

är inte det längre. Hon känner målsägandena. Timmy Kähärä Halilovic känner hon 

till då han och Gisela är tillsammans. De var på väg att bli det vid händelserna. Surasit 

Rosenberg har hon träffat i grupp. Elez Duljaj och hon var på väg att få en relation 

men sen fick hon reda på att han hade en annan tjej. De har inte haft någon kontakt 

efter att polisen hämtade honom. Elez och Timmy såg varandra som bröder. Elez har 

inte nämnt något som inte var bra mellan dem. Det är Timmy som bestämmer i 

gruppen och Elez och Surasit följer mest med på vad denne hittar på. Den 12 

september 2018 skulle Gisela och hon träffa Elez och Timmy. Även Surasit 

Rosenberg var med. Hon och Gisela väntade i Skärblacka centrum. Alla 

målsägandena utom Kalle Broström var där. Även Petter Stenberg var där. Elez, 

Timmy och Surasit kom dit för att Kalle skulle ha spottat på Gisela och kallat henne 

hora. Timmy pratade med Kasper och frågade varför denne inte hade ingripit. Timmy 

gav därefter Kasper två lavetter.  

 

Elez, Timmy och Surasit ville få tag på Kalle men ingen visste var han var. De sade 

att de skulle åka hem till Kalle. När de kom tillbaka till centrum ropade Elez åt henne 

och Gisela att hoppa in i bilen. Kasper och Petter hoppade ut. De berättade inte vad 

de hade gjort hos Kalle. De åkte en väg förbi en Shell-mack. Efter ett tag hörde hon 

en duns där bak och då märkte hon att Kalle var i bagageluckan. Hon vände sig om 
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och såg en vit tröja i en springa så att hon förstod att det var han. Elez och Timmy 

hade några dagar innan sagt att om någon gör något mot dem åker de till skogen med 

den personen. Hon har tolkat det som att de misshandlar personen i fråga i skogen. 

Färden i bilen gick fort och det kördes från ena sidan till andra sidan av vägen så att 

Kalle skulle åka runt. Det var inte hon som sade att Elez skulle köra sicksack och hon 

vet inte varför han påstår det. Timmy, Elez och Surasit skrattade när Kalle flög runt 

där bak. De frågade om hon visste något ställe där de kunde stanna och hon gav en 

vägbeskrivning. När de stannat gick alla killarna ut. Kalles telefon var i bilen. Hon 

och Gisela satt kvar i bilen. Kalle slets ut och Gisela tillfrågades om det var rätt 

person. Sedan började de slå och sparka Kalle. Elez gav i vart fall Kalle en spark mot 

huvudet. Timmy slog knytnävsslag och sparkade, mest mot huvudet men även mot 

resten av kroppen. Surasit sparkade och slog mot huvudet. Kalle låg ner på marken 

hela tiden och skyddade huvudet med händerna. Hon försökte titta så lite som möjligt. 

Hon minns inte att hon såg något slag eller någon spark när han stod upp. När de 

slagit Kalle ett tag sade någon åt honom att ta av sig tröjan. Kalle skakade så mycket 

att någon av de andra fick hjälpa honom. Timmy provade tröjan, men den var för stor 

och lades i bilen istället. Efter ett tag ombads Gisela gå ut och Elez sade till Kalle att 

pussa på Giselas skor och även hans sko. Gisela ville inte att Kalle skulle pussa 

hennes sko. Kalle satt då i bagageluckan. Elez hämtade något att dricka till Kalle. 

Timmy eller Elez sade åt Kalle att fixa pengar. Kalle frågade hur mycket och de 

svarade en röding. Pengarna skulle användas till att tanka bilen. Elez haltade efter 

misshandeln och sade att han hade fått in världens spark och att Kalle hade förstört 

hans fot. Misshandeln pågick i cirka fem-tio minuter. Kalle var livrädd, vilket syntes 

på hans ansiktsuttryck och att han var stel i kroppen och hade långsamma rörelser. 

Hon var panikslagen och ville inte se misshandeln. Varken hon eller Gisela försökte 

ingripa. På vägen tillbaka till Skärblacka centrum låg Surasit i bakluckan. Någon, 

kanske Surasit, frågade om Kalle hade kissat på sig, vilket denne förnekade. När de 

kom tillbaka till centrumet stod alla och väntade. Alla i bilen hoppade ut och låtsades 

som att inget hade hänt. Kalle frågade om någon kunde lägga ut 500 kr. Det var någon 

som hämtade pengarna. Hon såg inte vem som tog emot dem. Timmy provade 
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Alexanders jacka och sade att den passade jättebra på honom och att han skulle få 

låna den. Alexander sade att han hade en annan jacka. De skulle åka hem till honom 

och hämta den. Hon tänkte inte på hur Alexander betedde sig i situationen. Eftersom 

det inte fanns någon plats i bilen låg Alexander i bagageluckan på vägen hem till 

honom. Han erbjöd sig frivilligt att lägga sig där. Hon tror att han inte ville säga emot 

de andra. På vägen hem till Alexander åkte de och tankade. Eftersom det inte gick att 

betala kontant betalade hon med sitt kort och fick 200 kr av pengarna Kalle ordnat. 

De tilltalade fick 100 kr var av resterande 300 kr. Hon var inte med när de delade upp 

pengarna men hon är ganska säker på att de delades på det sättet. På vägen hem till 

Alexander var stämningen som att ingenting hade hänt. De frågade om han hade det 

var bra där bak och han svarade ja. Hon kommer inte ihåg att någon ska ha skrattat 

och sagt att killarna var lätta offer. Sedan fixade Alexander jackan och Timmy satte 

på sig den. De åkte därifrån. Hon och Gisela frågade när Alexander skulle få tillbaka 

jackan och då sade Timmy att det var hans jacka nu. Dagen efter hade Kalle bulor i 

huvudet och var helt förändrad i personligheten. Hon är vän med Kalle idag.  

 

När de kom tillbaka till centrumet tyckte Timmy att Milton Löfgren hade kollat snett. 

Timmy och Elez gick fram till Milton. Någon tog tag om Miltons haka och Timmy 

gav Milton en lavett. Hon stod då på vänster sida av bilen, cirka sex eller sju meter 

däriifrån.  

 

Det var inte hon som sade att Elez skulle köra sicksack. Hon vet inte varför Kalle 

säger det. Hon satt inte och skrattade i bilen. Kalle kan ha missuppfattat. Innan hon 

blev kompis med målsägandena var det jobbigt att gå i skolan. De verkade vara arga 

på henne och trodde att hon var med på allting. Hon var först besviken på att hon inte 

fick kontakt med Elez, men just nu struntar hon i honom.  

 

Melwin Muttilainen Forsell: Han är 17 år. Han har gått i samma skola som Timmy 

Kähärä Halilovic och känner till Surasit Rosenberg sedan tidigare. Han känner inte 

Elez Duljaj. Han känner målsägandena i målet. Han brukar umgås med dem ibland. 
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Han var på plats i Skärblacka centrum den 12 september 2018 men han minns inte så 

mycket. Han och Milton Löfgren var på Coop i Skärblacka och skulle köpa en dricka 

där. Stämningen på platsen var okej, men Milton var rädd. Han minns inte att det 

fanns någon anledning till det. Han minns inte att det hände något. Milton har inte 

berättat något. Han kommer inte ihåg att han berättat i polisförhör om att Milton blivit 

slagen. Det är ingen som har pressat honom inför huvudförhandlingen. Det kan dock 

säkert stämma, vilket finns antecknat i polisförhör med honom, att även Timmy, 

Surasit och Elez var i centrum, att Timmy och Elez ropade dit honom och att Milton 

spände ögonen i dem och då fick en lavett i ansiktet av Timmy. Han gick från platsen 

för att han inte hade lust att vara där. Milton gick lite i förväg och sedan gick han och 

ytterligare en kompis tillsammans därifrån. Han såg de andra målsägandena på 

platsen. Kalle Broström berättade samma kväll, ett par timmar senare, att han fått slag 

och sparkar mot vänstra sidan av huvudet. Han kommer inte ihåg var det hände. Kalle 

mådde bra men var fortfarande lite skakig. Han kände bulor på Kalles huvud. Han 

kommer inte ihåg vem som hade gjort detta mot Kalle, men det var säkert någon av 

Timmy, Surasit eller Elez. Han vet inte hur de fick tag på Kalle.  

 

Gisela Göth: Den 12 september 2018 åkte Timmy Kähärä Halilovic, Surasit 

Rosenberg, Elez Duljaj, Petter Stenberg och kanske Jesper Hörbom Karlsson till 

Kalle Broström. Därefter kom de tillbaka och sade till henne och Julia Hallberg att 

de skulle hoppa in i bilen, vilket hon gjorde eftersom det var bestämt att de skulle åka 

in till stan. Hon visste inte då att Kalle låg i bagageluckan. Hon satt i mitten av 

baksätet medan Surasit satt till höger och Julia till vänster om henne. De åkte iväg 

och Julia började förklara vägen som gick mot ett skogsliknande område. Det var en 

väg i Kimstad. Körningen gick bra och hon har inget minne av att det skulle köras på 

något särskilt sätt. Det fanns inga särskilda önskemål från någon om vart de skulle 

åka. Hon frågade vart de skulle och Julia svarade att Kalle låg i bagageluckan. Hon 

blev chockad och tyst. Bilen stannade. Elez gick ut ur bilen och öppnade 

bagageluckan. Timmy och Surasit gick också ut. Hon vände sig om och såg Elez dra 

ner Kalle på marken. Elez började sedan slå Kalle. Hon ville inte se mer så hon tittade 
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bort. Timmy och Surasit var också utanför bilen men den enda hon såg göra någonting 

var Elez. De andra gjorde säkert också något men hon såg inte det.  Elez sparkade på 

Kalle och hon hörde slag. Misshandeln pågick i cirka fyra minuter. Hon tittade på 

Julia och de verkade tänka samma sak. Hon var chockad. Hon hörde att Kalle var 

rädd och sade något i stil med att de kunde ta allt han hade. Hon hörde att Elez sade 

någonting om att Kalle skulle fixa bensinpengar. Hon hörde inte hur mycket pengar 

det rörde sig om. Timmy gick fram till henne och kramade henne. Hon såg inga 

skador på Kalle men han var rädd. Elez sade åt henne att gå ur bilen, vilket hon inte 

ville men ändå gick med på att göra. Elez sade åt Kalle att pussa hans skor, vilket 

Kalle gjorde. Därefter sade Elez till Kalle att denne skulle pussa även hennes skor, 

vilket hon motsatte sig för att det var överdrivet och larvigt. Elez insisterade dock, 

höjde rösten och sade att hon skulle hålla upp foten. Hon vågade inte säga emot Elez. 

Kalle pussade på hennes sko. Därefter gick hon in i bilen igen. Hon fick inte bekräfta 

att det var rätt person som var med men när Kalle skulle pussa på hennes sko såg hon 

att det var han. De var ute i skogen i cirka tio minuter. Efter att de slagit Kalle pratade 

alla med varandra och rökte. Kalle hade på sig en svart t-shirt och en tjocktröja. Det 

låg en Parajumper-tröja bredvid honom som hon tror att han tog av sig när han rökte. 

Efter det åkte de tillbaka till centrum. Kalle sade inte så mycket i bilen. Surasit sade 

att det luktade i bilen och frågade Kalle om denne hade kissat på sig. Kalle sade att 

han inte hade gjort det. Hon såg inget på Kalle som tydde på det. Innan de åkte 

därifrån pratade de om hur de skulle sitta i bilen för de var en för mycket. Hon satt 

bredvid Kalle och Julia i baksätet och Surasit satt i bagageluckan. Elez körde. Kalle 

bad om ursäkt för att han hade spottat på henne och kallat henne saker samt cyklat på 

henne. De åkte tillbaka till Coop-parkeringen, där i vart fall Petter, Jesper och 

Alexander Asplund befann sig. Kasper Hultén kan också ha varit där. Hon satt mest 

i bilen men gick ut vid något tillfälle för att prata med Timmy. De var i Skärblacka 

centrum i cirka 15 – 20 minuter. Hon såg inga pengar överlämnas. De åkte därefter 

mot Norrköping och Elez tankade på vägen. Julia betalade för bensinen med sitt kort 

och fick kontanter istället.  Det var hon, Julia, Timmy, Surasit, Elez och Alexander 

som var med i bilen. De skulle skjutsa hem Alexander och Timmy skulle få låna en 
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jacka av honom. De är barndomsvänner och kom överens om ett lån på två veckor. 

De hade pratat om det på Coop-parkeringen. Alexander sade att om de körde hem 

honom kunde han låna ut sin jacka. När de kom hem till honom kom han ut och 

lämnade jackan och sedan tog de en cigg och pratade. De åkte sedan vidare till 

Norrköping. Alla som satt i bilen var, med undantag för Elez, vän med Alexander. I 

bilen sade Alexander att Timmy var tvungen att ge tillbaka jackan om ett tag så att 

inte hans mamma skulle börja undra.  

 

Åklagaren har som skriftlig bevisning åberopat protokoll över fordonsundersökning, 

karta, fotografier och beslagsprotokoll.  

 

Tingsrättens bedömning   

 

Inledningsvis har framkommit följande. Den 12 september 2018 har Timmy Kähärä 

Halilovic, Elez Duljaj och Surasit Rosenberg åkt till Skärblacka centrum för att leta 

efter Kalle Broström, då Kalle bl.a. ska ha spottat på Gisela Göth som är Timmys 

flickvän. När de tilltalade kommit till Skärblacka har de träffat bland andra Kasper 

Hultén och Petter Stenberg. Timmy Kähärä Halilovic har slagit Kasper Hultén i 

ansiktet eftersom Kasper inte ingripit när Kalle spottat på Gisela. Kasper Hultén och 

Petter Stenberg har därefter fått följa med de tilltalade i den bil som Elez Duljaj 

framfört till Kalle Broströms bostad. Kasper Hultén och Petter Stenberg har sedan – 

under förevändning att de personer som är arga på Kalle har lämnat Skärblacka – 

förmått Kalle Broström att följa med dem till Prästgårdsvägen i Skärblacka, där 

Timmy Kähärä Halilovic, Elez Duljaj och Surasit Rosenberg har väntat på dem.  

 

Angående det fortsatta händelseförloppet har Kalle Broström berättat att han vägrat 

sätta sig i bilen och att Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg då har utdelat 

slag och sparkar mot honom. Elez Duljaj har därefter dragit upp honom från marken 

och gått med honom till bilens bagagelucka och sagt till honom att lägga sig däri. Han 

har sedan legat instängd i bagageluckan under färden mot Huseryd, vilken tagit 10-
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15 minuter. Han har blivit fråntagen sin mobiltelefon. Vid Huseryd har i vart fall 

Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg återigen utdelat slag och sparkar mot 

honom, delvis när han legat ner på marken. Han har i samband med misshandeln fått 

ta av sig sin tröja och någon har sagt till honom att kyssa Gisela Göths och ytterligare 

en persons sko. Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj har därefter sagt att han är 

körd om han golar, att de ska komma hem till honom och sedan krävt honom på 500 

kr i bensinpengar. Man har därefter åkt tillbaka i bilen till Skärblacka centrum, där 

bl.a. Alexander Asplund befunnit sig. Både Kalle Broström och Alexander Asplund 

har berättat att man diskuterat möjligheter att få fram pengar, att det bestämts att 

Alexander skulle låna ut 500 kr till Kalle och att Petter Stenberg och Jesper Hörbom 

Karlsson har hämtat och överlämnat pengarna till Elez Duljaj. Alexander Asplund 

har också uppgett att Timmy Kähärä Halilovic eller Elez Duljaj i centrum sagt att det 

skulle bli värre för Kalle Broström om de inte ordnade pengarna. När de inblandade 

befunnit sig i centrum har bland andra Timmy Kähärä Halilovic och Alexander 

Asplund uppgett att Timmy velat låna en jacka av Alexander Asplund, att parterna 

åkt i bilen – som framförts av Elez Duljaj – till Alexanders bostad för att hämta jackan 

och att Alexander då suttit i bagageluckan. Efter att Alexander Asplund lämnat bilen 

har jackan överlämnats till Timmy Kähärä Halilovic. När parterna har befunnit sig i 

Skärblacka centrum har även Milton Löfgren befunnit sig på platsen. Han har uppgett 

att Timmy Kähärä Halilovic utdelat ett slag med öppen hand som träffat honom i 

ansiktet.  

 

Kalle Broström, Alexander Asplund, Kasper Hultén, Milton Löfgren och Jesper 

Hörbom Karlsson har samtliga berättat om händelserna den 12 september 2018 på ett 

återhållsamt och trovärdigt sätt. Framförallt Kalle Broströms, Alexander Asplunds 

och Kasper Hulténs berättelser vinner i allt väsentligt stöd av varandra. Det har inte 

framkommit något i målet som ger anledning att tro att någon av målsägandena skulle 

ha anledning att sanningslöst beskylla de tilltalade för brott. Målsägandenas uppgifter 

stöds vidare i delar av de uppgifter som Timmy Kähärä Halilovic och Surasit 

Rosenberg har lämnat om sitt agerande vid tillfället och i stora delar av vad 
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framförallt vittnena Petter Stenberg, Alexandra Vujicic och Julia Hallberg har berättat 

om sina iakttagelser i samband med de olika händelserna den 12 september 2018 och 

även av vad vittnet Melvin Muttilainen Forsell har berättat i polisförhör. Enligt 

tingsrättens uppfattning har Petter Stenberg, Alexandra Vujicic och Julia Hallberg 

berättat om sina minnesbilder av det som hänt på ett återhållsamt, detaljerat och 

tydligt sätt. Det saknas anledning att inte fästa tilltro till deras berättelser. Den 

skriftliga bevisning som åklagaren åberopat stödjer även den målsägandenas 

uppgifter. Vittnet Gisela Göth har i sitt förhör gett ett tydligt intryck av att försöka 

tona ner Timmy Kähärä Halilovics inblandning. Tingsrätten anser därför att hennes 

uppgifter bör bedömas med stor försiktighet.    

 

Mot bakgrund av det anförda finner tingsrätten följande utrett.     

 

Timmy Kähärä Halilovic har erkänt att han har slagit Kasper Hultén i ansiktet en gång 

i Skärblacka. Kasper Hulténs uppgift om att det rört sig om två slag stöds av vad 

bland andra Alexandra Vujicic, Julia Hallberg och Petter Stenberg har berättat om 

vad de sett och fått återberättat för sig vid tillfället. Tingsrätten finner därför styrkt 

att Timmy Kähärä Halilovic har utdelat två slag som träffat Kasper Hultén i ansiktet, 

vilket förorsakat smärta och rodnad. Timmy Kähärä Halilovic ska därför dömas för 

misshandel, som är att bedöma som brott av den s.k. normalgraden.    

 

Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg har båda erkänt att de har slagit och 

sparkat Kalle Broström både på Prästgårdsvägen och vid Huseryd samt att Kalle har 

stängts in i bagageluckan eftersom man skulle prata med honom om hans beteende 

och skrämma honom. Deras uppgifter om att de utdelat slag och sparkar stämmer väl 

överens med vad Kalle Broström har berättat om händelsen och även av vad bland 

andra Kasper Hultén, Petter Stenberg och Julia Hallberg har berättat. Tingsrätten 

finner därför visat att Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg har 

misshandlat Kalle Broström på båda platserna genom att utdela flera slag med knuten 
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näve och flera sparkar. Misshandeln vid Huseryd har delvis skett när Kalle Broström 

har legat på marken.  

 

Elez Duljaj har förnekat att han har utövat våld mot Kalle Broström på 

Prästgårdsvägen. Utredningen i denna del är inte sådan att det mot Elez Duljajs 

förnekande kan anses styrkt att han har slagit och sparkat Kalle Broström under 

åtalspunkten 2.1. Tingsrätten konstaterar dock det framgått av utredningen att Elez 

Duljaj har åkt till Skärblacka tillsammans med Timmy Kähärä Halilovic och Surasit 

Rosenberg för att leta efter Kalle Broström, att han varit med när Timmy Kähärä 

Halilovic utövat våld mot Kasper Hultén, att han kört Kasper och Petter Stenberg till 

Kalles bostad för att locka ut denne, att han varit med när Kalle blivit misshandlad, 

att han deltagit i att ta ifrån Kalle dennes mobiltelefon samt att han varit den som lett 

Kalle till bagageluckan. Han har därefter kört mot Huseryd med Kalle Broström 

liggandes inlåst i bagageutrymmet. Mot denna bakgrund finner tingsrätten att Elez 

Duljaj har varit införstådd med vad som skulle hända när man träffade på Kalle 

Broström och att han har deltagit i gärningen under åtalspunkten 2.1 på ett sådant sätt 

att han är att anse som gärningsman inom ramen för den gärningsbeskrivning som 

åklagaren lagt fram. Elez Duljajs påstående om att han skulle ha känt sig hotad av 

Timmy Kähärä Halilovic kan med hänsyn till vad som framkommit av den övriga 

utredningen lämnas utan avseende. Sammantaget finner därför tingsrätten att de 

tilltalade tillsammans och i samförstånd har gjort sig skyldiga till människorov, 

mindre grovt brott, på sätt som redogjorts för ovan.  

 

Såvitt gäller åtalspunkten 2.2 har Timmy Kähärä Halilovic berättat att Elez Duljaj har 

sparkat på Kalle Broström vid Huseryd. Eftersom Timmy Kähärä Halilovic är 

tilltalad i målet finns i och för sig anledning att bedöma hans uppgifter med viss 

försiktighet. Timmy Kähärä Halilovics uppgifter i denna del vinner dock stöd av vad 

Julia Hallberg har berättat om att hon sett Elez Duljaj utdela i vart fall en spark mot 

Kalle Broströms huvud vid Huseryd. Det är därför visat att Elez Duljaj har deltagit i 

misshandeln av Kalle Broström vid Huseryd. Tingsrätten finner även i denna del att 
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misshandeln har utövats tillsammans och i samförstånd av de tilltalade samt att 

misshandeln har innehållit förnedrande inslag i form av att Kalle Broström under 

misshandeln har tvingats att ta av sig sin tröja och kyssa i vart fall Gisela Göths sko. 

Misshandeln har förorsakat smärta och svullnad. Timmy Kähärä Halilovic, Surasit 

Rosenberg och Elez Duljaj ska därför dömas för misshandel under åtalspunkten 2.2 

på sätt åklagaren påstått.  

 

Milton Löfgren har berättat att Timmy Kähärä Halilovic i Skärblacka centrum har 

utdelat ett slag med öppen hand, som träffat i ansiktet. Milton Löfgrens uppgifter 

stöds av vad bland andra Julia Hallberg och Melvin Muttilainen Forsell har berättat 

vid huvudförhandlingen och i polisförhör. Det är därför styrkt att Timmy Kähärä 

Halilovic har gjort sig skyldig till misshandel, ringa brott, i enlighet med åtalet.  

 

Kalle Broström har berättat att Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic i skogen ute 

vid Huseryd har sagt att han ska ge dem 500 kr för bensin och att Elez i anslutning 

till detta bl.a. även sagt att han är körd om han golar. När de inblandade kommit 

tillbaka till Skärblacka centrum har Kalle Broström frågat sina vänner, om han kan 

få låna 500 kr. Alexander Asplund har berättat att han blivit tillsagd att Kalle 

Broström skulle råka mer illa ut om man inte fick fram pengar. Kalle Broström, 

Alexander Asplund, Jesper Hörbom Karlsson och Petter Stenberg har alla uppgett att 

de kom överens om att Jesper och Petter skulle hämta 500 kr som Alexander skulle 

låna ut till Kalle, vilket också skedde. Tingsrätten finner visat att det varit Elez Duljaj 

som tagit emot pengarna. Alexander Asplund och Julia Hallberg har i denna del 

uppgett att Elez Duljaj tankat för i vart fall delar av pengarna. Sammanfattningsvis är 

styrkt i denna del att Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic tillsammans och i 

samförstånd har gjort sig skyldiga till det s.k. utpressningsfallet av rån gentemot Kalle 

Broström och Alexander Asplund. Brottet är inte av mindre allvarlig art. 

 

Såvitt gäller den jacka som Alexander Asplund överlämnat till Timmy Kähärä 

Halilovic konstaterar tingsrätten att de som hörts i målet har lämnat olika uppgifter 
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om dels huruvida Timmy enbart skulle låna jackan, dels om det förekommit några 

hot i detta skede och om Alexander Asplund tvingats att sätta sig i bilens 

bagageutrymme. Tingsrätten ifrågasätter inte att Alexander Asplund har känt sig rädd 

och pressad i den uppkomna situationen, men anser sig inte utifrån vad som 

framkommit i denna del kunna dra några säkra slutsatser om händelseförloppet. 

Åtalet kan därför inte vinna bifall i denna del.  

 

Åtalspunkten 5 i bilaga 1 (Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic) 

 

Elez Duljaj har förnekat gärningen.  

 

Timmy Kähärä Halilovic har erkänt brott under åtalspunkten 5.1, men förnekat brott 

under åtalspunkten 5.2. 

 

Vid huvudförhandlingen har Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic hörts. På 

åklagarens begäran har hållits målsägandeförhör med Jesper Hörbom Karlsson samt 

vittnesförhör med Julia Hallberg och Gisela Göth.  

 

De hörda personerna har uppgett i huvudsak följande.  

 

Jesper Hörbom Karlsson: På morgonen den 17 september 2018 kom han till skolan. 

Elez Duljaj ringde till Alexander Asplunds telefon och sade att han ville prata med 

honom. Därefter ringde Petter Stenberg och sade att Elez hade varit på 

Mosstorpsskolan och att Elez och Timmy Kähärä Halilovic skulle slå honom. Han 

såg dem komma till skolan och gick för att möta dem. De bad honom gömma sig 

bakom bilen så inte någon från skolan skulle bli misstänksam. Sedan sade Elez att 

han skulle gå med Gisela Göth till Vilbergen för att det inte skulle se misstänksamt 

ut för någon från skolan. Gisela visste vart de skulle. Han frågade Gisela vad hon 

trodde skulle hända om han sprang. Hon trodde att det skulle bli värre. Han funderade 

på att springa därifrån, men vågade inte. Han kände till det som hänt med Kalle 



47

  
 

NORRKÖPINGS 

TINGSRÄTT 

 

TR 8 

DOM (DELDOM) 

2018-12-17 

B 3036-18 

 

 

 

 

 

Broström. Han tänkte att det skulle hända honom samma sak som Kalle råkat ut för. 

När han kom fram till Vilbergen var Elez, en Zackaria och Timmy där. Julia Hallberg 

och Gisela satt i baksätet på en bil. Det är den bil som finns fotograferad i 

förundersökningen. Elez sade till honom att hoppa in i baksätet på bilen. Han tänkte 

att de skulle köra ut i skogen, eftersom han visste vad som hade hänt Kalle. Zackaria 

frågade vad han hade gjort och då svarade han att han inte hade gjort något. Zackaria 

sade åt dem att han inte hade gjort något och att de skulle låta honom gå. Han tror att 

de var tvungna att åka iväg så att de skulle kunna slå honom. Elez körde bilen. Alla 

andra satt tysta. När de hade åkt i fem-tio minuter körde Elez på en sten så att bilen 

började läcka olja. Bilen stannade och han fick kliva ut och ställa sig bredvid medan 

de testade bilen. Elez stod med en dunk och verkade fylla på olja. Timmy ville prata 

med honom för att han hade golat. De gick iväg en bit och ställde sig cirka två eller 

tre meter framför bilen. Elez var också utanför bilen. Timmy sade någonting och 

började sedan slå honom. Timmy slog flera knytnävsslag som träffade hans vänstra 

kind. De stod mittemot varandra. Det kan stämma att det var tre till fem slag. Han 

kände att det var knutna nävar. Slagen riktades främst mot ansiktet. Det var mycket 

kraft i slagen. Det gjorde lite ont, men eftersom han hade adrenalin i kroppen kändes 

det mer när han kom hem. Han hamnade på marken och Timmy började sparka 

honom i huvudet. Det var flera sparkar, cirka fem till sju stycken. Han vet inte vad 

Timmy hade på fötterna. Sparkarna träffade i ansiktet och i bakhuvudet. Han vet inte 

om någon spark träffade på kroppen. Han hade inte ont på något annat ställe på 

kroppen. Timmy tog sats och sparkade som att han sparkade på en fotboll. Han var 

vid medvetande mestadels hela tiden, men vet inte om han tuppade i något skede. 

Han minns i vart fall händelsen. Han blev bara sparkad när han låg ner. Han har fått 

höra i efterhand att Elez var med och sparkade på honom men det är inget han märkte 

själv. När han låg på marken sade Elez till Julia att komma ut och titta på hur hennes 

barndomsvän såg ut. Julia kom ut och tittade på honom men han vet inte vad hon 

sade. Han var trött och snurrig och visste inte var han var någonstans. Han har i 

efterhand fått höra av Julia att han fick dricka olja från marken, men har själv ingen 

minnesbild av det. Det kan vara så att han var medvetslös. Elez hjälpte honom upp 
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från marken och sade att han skulle sätta sig i bagageluckan, vilket han gjorde då han 

ville undvika att få mer stryk. Han var i bagageluckan i fem till tio minuter. Han 

kunde inte se ut under färden. Han var rädd och snurrig och trodde att han skulle få 

ännu mer stryk. Elez sade att Timmy var klar med honom men att denne själv inte 

var det. Han blev utsläppt utanför Jönsbergska skolan och Elez sade att han skulle 

ringa om det var något eller om han hade problem med någon. Timmy sade bara hej 

då.  

 

Efter händelsen hade han blåmärken i ansiktet och tror att det blödde från näsan. Han 

hade ont i käken och kunde inte äta på ett par dagar. Han har fortfarande ont i nacken 

när han vrider nacken eller kollar åt något annat håll. Han vet inte hur det kommit 

olja på hans kläder. Han har inte velat röra sig i stan och bytte skola efter händelsen. 

Han var rädd för att något skulle hända i skolan. Han har även flyttat. Nu har det 

lugnat ner sig lite men han vill fortfarande inte röra sig i stan. Han har inte utsatts för 

några påtryckningar efteråt. Han vet inte varför de Timmy och Elez gav sig på honom. 

Han har inte anmält Timmy för något. Hans mamma har anmält det inträffade till 

polisen. Första gången han pratade med polisen berättade han mindre än vad han gjort 

vid huvudförhandlingen. Tidigare har han hittat på att det var en helt annan person 

som gjort det här. Det beror på att han var rädd att något skulle hända igen. 

 

Timmy Kähärä Halilovic: Den 17 september 2018 pratade Elez Duljaj med Petter 

Stenberg om att fixa fram Jesper Hörbom Karlsson. Han, Elez, Gisela Göth och Julia 

Hallberg åkte till Ektorp i bil. Jesper hade berättat för folk i Skärblacka vad de hade 

gjort mot Kalle Broström och Elez var irriterad på att Jesper hade umgåtts med Julia. 

Han kände själv agg mot Jesper och ville prata med denne, som han hade träffat 

genom Alexander Asplund. Jesper mötte upp dem och Elez sade till denne att sätta 

sig i bilen. Jesper öppnade bildörren, men Elez sade att Jesper skulle sätta sig mot 

bilen. Jesper ville då inte snacka. Därefter gick Gisela med Jesper till Vilbergen där 

alla möttes upp. Han sade till Jesper att sätta sig i bilen, vilket denne gjorde bredvid 

Julia. Han kommer inte ihåg om de pratade med Jesper om varför han var där. Elez 
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körde bilen. De körde mot en skog i Vrinnevi när bilen gick sönder. De pratade inte 

om vart de skulle och han frågade inte varför de körde ut i skogen. Han försökte att 

inte bli arg på Jesper och var därför tyst hela tiden. Denne hade berättat för bl.a. Elez 

lillebror om vad de gjort mot Kalle och det gjorde honom arg. Eftersom bilen gick 

sönder stannade de vid den plats som finns fotograferad i 

förundersökningsprotokollet. Bilen hade börjat läcka olja och Elez undersökte den. 

Han tror inte att tjejerna gick ur bilen, men Elez, ”Z”, han och Jesper gjorde det. 

Jesper stod vid sidan av bilen och Elez fixade med bilen. Jesper frågade honom om 

de kunde prata, vilket de gjorde två-tre meter framför bilen. Han minns inte vad de 

pratade om men han blev irriterad och gav Jesper ett knytnävsslag som träffade näsan. 

Han drog ner Jesper på marken och sade till denne att ligga ner. Han skrek på Jesper. 

Elez kom också dit och de började båda sparka på Jesper. Sparkarna träffade nästan 

överallt. De kan ha träffat huvudet, men det var inte bara huvudet. Det rörde sig om 

kanske fem eller sex sparkar. Det var vanliga sparkar, som när man sparkar på en 

fotboll. Han kommer inte ihåg med vilken kraft han sparkade. Jesper sade ingenting 

och försökte skydda sig en stund men inte hela tiden. Jesper fick näsblod av 

knytnävsslaget. Efteråt har han sett på bilder att det blev en skada på ögonbrynet. Elez 

drog upp Jesper så att denne satt på marken och gav, såsom han minns det, Jesper en 

lavett eller en box i samband med det. Elez tog med Julia ut från bilen samt sade 

”Kolla på din barndomsvän, ska du inte hjälpa honom.”. Elez sade så eftersom Julia 

innan hade sagt att de inte skulle röra Jesper. Han vet inte varför de gjorde som de 

gjorde. Han hade ingen tanke på vad som skulle kunna hända. Han minns inte att han 

i polisförhör har sagt att det var för att lära Jesper. När de befann sig bakom bilen 

stod han med en annan kille som var där och tog en cigg. Elez sade till Jesper att 

slicka upp oljan från marken, vilket denne gjorde. Han hade inte själv gjort så, men 

försökte inte förhindra det. Jesper verkade inte förstå vad som hände för han var 

chockad och yr efter slagen och sparkarna. Jesper tappade inte medvetandet men han 

började bli seg. Han lyfte då upp Jespers fötter för att undvika att denne skulle 

svimma. Elez fyllde på olja i bilen så de kunde åka därifrån. Under tiden pratade han 

med Jesper och bad om ursäkt. De satte sig i bilen. En annan person satt fram och han 
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satt bak med tjejerna. De gav Jesper papper och vatten att torka av sig med, satte 

denne på kanten till bagageluckan och sedan sade Elez till honom att lägga sig i 

bagageluckan. Han stod vid sidan av Elez. Jesper lade sig däri direkt och visade inte 

att han inte ville vara i bagageutrymmet. Han tror inte att Jesper ville sitta bredvid 

dem. Denne verkade rädd under misshandeln men inte efteråt. Jesper bad dem om 

tips om vad han skulle säga om någon frågade vad som hade hänt. De släppte av 

Jesper efter cirka tre minuter. Han har inte tänkt på varför Jesper inte kunde åka i 

baksätet som på vägen dit. Syftet med att han skulle åka i bagageluckan var att de 

skulle skjutsa hem honom. Han ångrar det som hände med Jesper.  

 

Elez Duljaj: Han känner inte Jesper Hörbom Karlsson men hans lillebror gör det. Den 

17 september 2018 var han hemma. Timmy Kähärä Halilovic ville ha skjuts så han 

tog sin mammas bil och åkte iväg. Timmy ville att han skulle ringa till Alexander 

Asplund och kolla om denne kunde locka ut Jesper. Timmy ville snacka med Jesper. 

Jesper var med Alexander, varför han sade till Jesper i telefon att Timmy ville prata 

med honom. Han ringde åt Timmy eftersom ingen svarade när denne ringde efter 

händelserna i Skärblacka. Timmy hade också sagt att han skulle få stryk om han inte 

gjorde som Timmy sade. Han förstod att Jesper var rädd men sade att Timmy bara 

ville prata. De möttes på skolan och han bad Jesper ställa sig bakom bilen så att inte 

Timmy skulle se honom och starta bråk. Gisela Göth gick till Vilbergen med Jesper. 

Även Julia Hallberg var med. Timmy sade till honom att de skulle lägga Jesper i 

bagageluckan men han sade nej till det. Han sade till Jesper att sätta sig inne i bilen 

istället. Han tänkte inte så mycket och det ringde inte några varningsklockor utifrån 

det som hade hänt fem dagar tidigare. I bilen nickade Timmy mot honom och sade 

”skogen”. Han försökte säga nej men Timmy svor på att han bara skulle prata. Han 

körde till en plats han varit på tidigare. Bilen gick sönder och han klev ut och kollade 

på oljetråget.  När han hörde Jesper skrika tittade han upp och såg genom en bildörr 

att Jesper låg på marken. Timmy skrek att det var Jespers fel att Timmy hade hamnat 

på Gotland. Han såg att Timmy sparkade på Jespers överkropp och stampade på 

dennes huvud. Det var fler än två sparkar/stampningar. Han såg vidare Timmy utdela 
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ett knytnävsslag i ansiktet på Jesper. När han såg stampningen tyckte han att det var 

för mycket och gick mot Timmy och Jesper, varpå Timmy slutade slå och sparka. I 

annat fall hade han särat på Timmy och Jesper. Jesper låg kvar på marken och var 

helt borta. Han gav Jesper några bloss av sin cigg för att denne skulle piggna till. Han 

lyfte upp Jesper men denne ramlade ner på marken igen. Timmy skrek ”upp med dig 

din fitta” åt Jesper och de lyfte upp Jesper en gång till. Jesper var inte medveten hela 

tiden, men Timmy trodde att Jesper drev. Han såg blod från Jespers näsa och 

ögonbryn. De gick alla tre till bakluckan. Timmy gick först. De satt vid bagageluckan. 

Jesper fick en cigarett och frågade vad denne skulle säga till sina föräldrar. Det var 

Timmys idé att lägga Jesper i bagageluckan. Jesper kommer kanske inte ihåg vem 

som gjorde det. Han har inte sagt till Jesper att han inte är klar med denne. Jesper blev 

inte tvingad att slicka upp olja. Julia var utanför bilen när Timmy misshandlade Jesper 

och sade åt Timmy att sluta. Timmy sade till Julia att hon skulle titta på sin 

barndomsvän. På vägen hem åkte Jesper i bagageluckan. Han vågade inte säga emot 

Timmy. Det uttalades inget hot mot honom men han var ändå rädd. Färden tog två 

till tre minuter. Jesper mådde dåligt men kunde stå på benen. Han använde inget våld 

mot Jesper. Han vet inte varför Timmy påstår det. Det är inte sant att han har haft 

foten på Jesper. Julia kan ha påstått det för att han har en annan tjej. Det är inte heller 

sant att han bestämmer i gruppen. Jesper tror bara det för att han är äldst. 

 

Julia Hallberg: Hon och Jesper Hörbom Karlsson är vänner. De har aldrig haft någon 

kärleksrelation. Hon och Gisela Göth var ute helgen efter den 12 september 2018. 

Hennes föräldrar ville då ha ett möte med henne, Gisela och Giselas föräldrar. De 

diskuterade Timmy Kähärä Halilovic och föräldrarna sade att han var inblandad i ett 

rån mot Alexander Asplund och Jesper. Hennes mamma sade att de skulle hålla sig 

borta från Timmy. På kvällen fick hon ett meddelande från Jesper om att hon inte 

skulle säga att han sagt något. Gisela hade frågat Timmy om det föräldrarna sade om 

Jesper stämde. Elez Duljaj skrev till henne att hon inte skulle skriva mer om hon 

skyddade Jesper. Hon skrev till Timmy att Jesper inte sagt något. På måndagen den 

17 september 2018 pratade inte Gisela med henne. När skolan slutat eller vid lunch 
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var Gisela på parkeringen med Elez, Z, Timmy och Petter Stenberg. Hon kom dit och 

ingen pratade med henne. Hon ville prata med Gisela. Hon och Petter började gå mot 

centrum och satte sig på en bänk. Därefter åkte hon med i bilen mot stan. De åkte mot 

Ektorp. Elez ringde en person och han och Timmy pratade med någon. Sedan kom 

Jesper. Gisela skulle följa Jesper till Vilbergens vårdcentral. Någon sade till Gisela 

att göra det så att de skulle kunna plocka upp Jesper. Hon trodde att syftet var att prata 

med honom. Jesper blev tillsagd att hoppa in i bilen. Jesper, hon, Gisela, Timmy, Z 

och Elez gick in i bilen. De åkte iväg och Elez sade att alla skulle stänga av 

telefonerna, även hon. Hon tror att det var för att ingen skulle kunna hitta dem men 

det var ingen som sade något om det. De började närma sig skogen och hon tänkte de 

skulle göra samma sak mot Jesper som mot Kalle Broström. Det var ingen som visade 

vägen. Jesper var stressad, bet på sina naglar och hade panik i blicken. När de hade 

åkt en stund gick bilen sönder och började läcka olja. Jesper, Gisela och hon satt kvar 

i bilen, medan de andra kollade bilen. Timmy sade åt Jesper att gå ut. De pratade med 

varandra men hon hörde inte vad de sade. Timmy gav Jesper en eller två boxar i 

ansiktet så att han föll till marken. Timmy började sen stampa Jesper i huvudet och 

slå honom. Timmy stampade mer än 15 gånger och träffade både på huvudet och i 

magen. Z var inte med. Såsom hon minns det idag bad Elez henne att gå ut ur bilen 

och frågade om hon tyckte att hennes barndomsvän såg fin ut samt om det var värt 

att skydda honom. Hon gick fram till Jesper och såg att han var blodig i huvudet och 

ansiktet. Han hade ett jack på näsan och blödde från pannan och ögonbrynet. Han låg 

på marken. Timmy frågade om hans mamma snackat och gav Jesper ett eller två slag 

mot huvudet. Timmy stampade sedan honom i magen. Det var blod överallt. Jesper 

var inte kontaktbar och svarade inte på tilltal när Timmy frågade honom. Vid ett 

tillfälle lyfte Timmy upp Jespers ben så att han skulle få blod till huvudet. Elez och 

Timmy hjälpte honom upp på fötter och ledde honom till baksidan av bilen. Han 

kunde inte gå själv så de höll i honom. När de kommit till baksidan av bilen gav Elez 

Jesper en lätt spark mot bröstet så att han ramlade ner i buskarna. Hon var på väg in 

i bilen då. Det fanns olja på marken och Elez sade att Jesper skulle sätta sig ner och 

slicka olja. Jesper var på väg ner med huvudet men det tog för lång tid så Elez tryckte 
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ner hans huvud. Jesper hade sedan olja runt hela munnen och var mer borta än han 

var innan. Hon såg det hela genom bildörren som var öppen och hade fortfarande 

halva kroppen inne i bilen. Elez och Timmy ledde Jesper till bilen och hämtade vatten 

till honom. Jesper fick sätta sig på bagageluckans kant och någon sade till honom att 

lägga sig i bagageutrymmet, vilket tog ett tag eftersom han var så borta. De stängde 

in Jesper i bagageluckan. Därefter åkte de från platsen. Oljelampan lyste. Hon satt i 

baksätet och hann inte höra något från bakluckan. De åkte i cirka fem till sex minuter 

och släppte sedan av Jesper vid Trafikverket. Han hade torkat bort allt blod då, men 

hade fortfarande sår och var svullen. Det var någon som nämnde att han inte skulle 

säga något, men hon minns inte vem. Hon tror att anledningen till att hon skulle åka 

med var för att se sin barndomsvän bli slagen för att hon skyddat honom. Hon försökte 

ringa Jesper dagen efter men han svarade inte. Jesper kom inte själv ihåg att han 

slickat olja. Elez har sagt att det är Jespers fel att Elez och hon inte har kontakt längre. 

Hon har i tiden efter händelsen fått ett mordhot av Elez flickvän. Hon har även pratat 

med Timmy i telefon vid ett tillfälle när Gisela räckte över telefonen. Han sade att 

hon hade golat ner Gisela och Elez. Hon kommer inte ihåg om han sade något om att 

hon skulle ljuga. Anledningen till att hon först inte nämnde Elez var för att hon till en 

början inte tänkte nämna någons namn och skulle skydda Elez. Sedan bestämde hon 

sig för att lägga alla kort på borden. Hon och Gisela har haft olika åsikter om vems 

sida de stod på. Hon hade inte en tanke på att något mer skulle hända och kontaktade 

därför inte någon angående det som hade hänt Kalle Broström. 

 

Gisela Göth: Den 17 september 2018 åkte hon med Timmy Kähärä Halilovic, Elez 

Duljaj, Julia Hallberg och ”Z” från Skärblacka till Ektorpsskolan. Hon gick sedan 

med Jesper Hörbom Karlsson från Ektorpsskolan till Vilbergens centrum. Elez eller 

dennes lillebror hade bett henne göra det för att Jesper inte hittade dit och de inte fick 

plats i bilen allihopa. Julia hade helgen innan sagt till henne att Jesper anmält Timmy 

för något för cirka ett år sedan, vilket Timmy hade fått reda på. Hon har haft en 

relation med Jesper vilket alla känner till. På vägen till Vilbergen frågade Jesper om 

hon skulle berätta för de andra om han sprang därifrån, på vilket hon svarade att hon 



54

  
 

NORRKÖPINGS 

TINGSRÄTT 

 

TR 8 

DOM (DELDOM) 

2018-12-17 

B 3036-18 

 

 

 

 

 

inte bara kunde säga att han hade försvunnit. Jesper sade då att han inte skulle springa 

därifrån. Det märktes att han var rädd eftersom han ville springa därifrån. När de kom 

fram till Vilbergen ringde Julia och sade att hon såg dem. Hon hade panik just då. De 

satte sig i bilen och Julia sade att hon hoppades att de skulle slå Jesper. Hon blev arg 

eftersom Julia tidigare hade sagt att hon skulle slå sönder henne om någon rörde 

Jeppe. De åkte till en annan plats. Elez körde och Z satt bredvid denne. Julia, hon, 

Jesper och Timmy satt i baksätet. Hon minns inte om det var den svarta Audin eller 

den lilla Golfen de åkte i. De åkte till en plats hon inte kände igen. Jesper ville prata 

med Timmy i bilen men denne sade att de skulle vänta. Sedan hände någonting med 

bilen som gjorde att den gick sönder och de stannade. Elez, Timmy och Z gick ut för 

att titta på bilen. Efter kanske 10 – 15 minuter började Elez och Timmy prata med 

Jesper. Hon hörde en spark och när hon tittade efter låg Jesper på marken och Elez 

stod framför dennes mage. Timmy stod längre bort. Hon såg inte själva sparken men 

Jesper höll sig för magen. Hon satt i då i bilen och tittade bakåt. Hon såg inte Timmy 

utdela något slag eller någon spark. Hon hörde många ljud. Julia gick ut och rökte 

och kom in och sade att hon njöt av att se Jesper på det sättet. Hon hörde sedan Elez 

säga ”dricka olja” till Jesper och när hon tittade ut fanns det olja på marken som han 

pekade på. Hon såg inte Jesper dricka olja, men andra sade att Jesper hade gjort det. 

Hon tror att Jesper var på marken då men minns inte riktigt. Hon såg även att Jesper 

fick en käftsmäll men hon inte vem som utdelade den. Jesper snubblade bakåt och for 

in i en buske. Hon var ute ur bilen en gång och rökte och uppfattade då att det inte 

var en lugn situation. Hon stod bakom bilen och de andra var framför den. Hon hörde 

att Jesper grät så högt att han nästan skrek. Varken hon eller Julia försökte stoppa 

misshandeln. Elez sade åt Julia att komma ut och kolla på sin barndomsvän, vilket 

hon gjorde. Julia skrattade och gick sedan in i bilen igen. Hon tyckte det var otäckt 

och ville inte titta. Elez hämtade en mugg med vatten och papper till Jesper. Han 

torkade ansiktet med servetten men hon vet inte om han drack vattnet. När de skulle 

åka därifrån lades Jesper i bagageluckan. Jesper släpptes av i en rondell mellan 

Vilbergen och Ektorp. Elez öppnade bagageluckan. När Jesper blev utsläppt såg hon 

inga skador men han såg chockad ut. Han var lite röd i ansiktet men hade inget blod 
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på sig. Timmy bad Jesper om ursäkt. och de pratade litet men hon vet inte vad som 

sades. Hon känner sig idag utfryst av Julia och målsägandena i målet. Hon har haft 

telefonkontakt med Timmy efteråt. Hon såg inte Timmy göra något mot Jesper men 

någon dag efter händelsen berättade han själv för henne att han hade gett Jesper en 

spark och en smäll. Hon fick även veta att Jesper var på sjukhuset. 

 

Åklagaren har som skriftlig bevisning åberopat fotografier, journalkopia, protokoll 

över fordonsundersökning och platsundersökning samt sakkunnigutlåtande.  

 

Elez Duljaj har som skriftlig bevisning åberopat anmälan.  

 

Tingsrättens bedömning  

 

Jesper Hörbom Karlsson har berättat om att han via vänner fått veta att Timmy 

Kähärä Halilovic och Elez Duljaj ville ha kontakt med honom, att han mött dem vid 

skolan och att han därefter träffat dem i Vilbergen. Han har vidare berättat att Elez 

Duljaj har sagt till honom att hoppa in i bilen och att Elez sedan kört iväg med bl.a. 

Timmy Kähärä Halilovic, Julia Hallberg och Gisela Göth i bilen. När bilen gått 

sönder har man stannat vid Kättsätter och Timmy Kähärä Halilovic, han och Elez 

Duljaj gått ut ur bilen. Utanför bilen har han sedan fått flertalet knytnävslag och, när 

han legat ner, flera sparkar mot huvudet av Timmy Kähärä Halilovic så att han 

förlorat medvetandet. Elez Duljaj har därefter dragit upp honom från marken och sagt 

att han ska sätta sig i bagageluckan, vilket han gjort för att undvika mer våld. Han har 

sedan varit instängd i bagageluckan i tre-fem minuter, varefter han släppts ut och fått 

lämna platsen. 

 

Jesper Hörbom Karlsson har på ett trovärdigt, återhållsamt och detaljerat sätt berättat 

om det inträffade. Det saknas enligt tingsrättens mening anledning för honom att 

sanningslöst beskylla de tilltalade för något de inte har gjort. Jesper Hörbom 

Karlssons uppgift om att Timmy Kähärä Halilovic har slagit och sparkat honom stöds 



56

  
 

NORRKÖPINGS 

TINGSRÄTT 

 

TR 8 

DOM (DELDOM) 

2018-12-17 

B 3036-18 

 

 

 

 

 

dels av vad Timmy själv har uppgett, men framförallt av vad vittnet Julia Hallberg 

har berättat om sina iakttagelser vid tillfället. Julia Hallberg har även i denna del gett 

ett trovärdigt intryck. Det saknas anledning att betvivla de uppgifter som hon har 

lämnat. Julia Hallberg har uppgett att hon sett Timmy Kähärä Halilovic slå Jesper 

Hörbom Karlsson flera gånger och även flertalet gånger stampa denne i huvudet. Hon 

har vidare berättat att hon sett Elez Duljaj ge Jesper Hörbom Karlsson en spark i 

bröstet så att denne fallit omkull, att Elez därefter tryckt ner Jespers ansikte mot 

marken för att denne ska dricka olja som läckt från bilen samt att Jesper i detta skede 

inte har varit kontaktbar, vilket kan förklara varför målsäganden själv inte minns den 

delen av händelseförloppet. Av den skriftliga bevisning som åklagaren har åberopat 

har vidare framgått att det funnits olja på marken vid Kättsätter och att Jesper Hörbom 

Karlsson har haft blod på sina kläder. Såvitt gäller de uppgifter som Gisela Göth 

lämnat finner tingsrätten även i denna del att de inte kan tillmätas någon avgörande 

betydelse. 

 

Sammantaget finner tingsrätten, utifrån den bevisning som redogjorts för ovan, att 

det är styrkt att Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj har misshandlat Jesper 

Hörbom Karlsson och att våldet delvis har utövats när Jesper har legat ner på marken. 

Tingsrätten noterar att Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj på samma sätt som 

under åtalspunkten 2 har sökt kontakt med den person de anser ha gjort något fel, bett 

någon annan se till att personen kommer till dem, sagt till personen att sätta sig i en 

bil och därefter kört personen till en avskild plats där de misshandlat personen samt 

lagt denna i bilens bagagelucka. Detta talar med styrka för att gärningen har varit 

planerad och att både Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj har varit väl medvetna 

om vad som skulle ske med Jesper Hörbom Karlsson. Tingsrätten finner inte heller i 

denna del att Elez Duljajs uppgift om att han känt sig hotad förtjänar någon tilltro. 

Mot den bakgrunden är styrkt att de tilltalade tillsammans och i samförstånd har 

misshandlat Jesper Hörbom Karlsson genom flera sparkar/stampningar och slag mot 

huvud och kropp, vilket orsakat smärta, svullnad och blodvite. Den misshandel som 

Jesper Hörbom Karlsson utsatts för är allvarlig. Med hänsyn till att de fysiska 
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skadorna, såvitt framgått av utredningen, inte har blivit alltför omfattande och 

händelseförloppet varit kortvarigt väljer dock tingsrätten att rubricera gärningen som 

misshandel av den s.k. normalgraden. Elez Duljaj och Timmy Kähärä Halilovic ska 

även dömas för olaga frihetsberövande genom att de, efter misshandeln, har stängt in 

Jesper Hörbom Karlsson i bagageutrymmet på den personbil de färdats i. Med hänsyn 

till att frihetsberövandet varit kortvarigt bör brottet rubriceras som mindre grovt.      

 

Påföljdsfrågan 

 

Elez Duljaj 

 

Elez Duljaj förekommer inte sedan tidigare i belastningsregistret.  

 

I målet har inhämtats yttrande från Kriminalvården (Frivården Norrköping). Av 

yttrandet framgår bl.a. att det finns ett övervakningsbehov utifrån prokriminella 

attityder och värderingar samt prokriminellt umgänge. Det framkommer inget 

missbruk av alkohol, droger eller andra preparat. Om straffvärdet medger att Elez 

Duljaj döms till skyddstillsyn föreslår frivården att den förenas med föreskrift om att 

han ska genomgå programmet One-to-One. Elez Duljaj bedöms som lämplig för och 

har samtyckt till samhällstjänst.   

 

Elez Duljaj är 19 år gammal. Straffvärdet av de brott som han ska dömas för kan för 

en vuxen person uppskattas till fängelse två år och sex månader. Med hänsyn tagen 

till Elez Duljajs ålder är straffmätningsvärdet för honom fängelse ett år och åtta 

månader. Redan detta talar för att påföljden bör bestämmas till fängelse. Arten av den 

brottslighet som Elez Duljaj ska dömas för är vidare sådan att presumtionen för 

fängelse är mycket stark även för en person som inte fyllt 21 år. Gärningarna har 

riktats mot unga personer och måste för dem ha framstått som mycket skrämmande. 

De har vidare innehållit förnedrande inslag och utövats som en slags bestraffning för 

personer som de tilltalade i målet anser har gjort fel mot dem eller någon i deras 
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närhet. Med hänsyn härtill finner tingsrätten att det finns särskilda skäl för att enligt 

30 kap. 5 § brottsbalken bestämma påföljden till fängelse. Elez Duljaj ska därför 

dömas till fängelse motsvarande straffmätningsvärdet.  

 

Timmy Kähärä Halilovic 

 

Timmy Kähärä Halilovic förekommer under ett avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes den 29 juni 2018 av Norrköpings tingsrätt för hot mot tjänsteman, våldsamt 

motstånd och ringa narkotikabrott till ungdomstjänst 30 timmar. Socialnämnden i 

Norrköpings kommun har avgett yttrande där det bl.a. framgår att Timy Kähärä 

Halilovic är omhändertagen enligt lagen med särskilda bestämmelser om vård av 

unga. Vårdplanen har bifogats yttrandet.   

 

Timmy Kähärä Halilovic är 16 år gammal. Straffvärdet av de brott som han ska 

dömas för kan för en vuxen person uppskattas till fängelse två år och sex månader. 

Med hänsyn tagen till Timmy Kähärä Halilovics ålder är straffmätningsvärdet för 

honom fängelse åtta månader. Han har återfallit i brott kort efter domen i juni 2018. 

Arten av den brottslighet som Timmy Kähärä Halilovic ska dömas för är vidare sådan 

att presumtionen för fängelse är mycket stark. Gärningarna har som angetts ovan 

riktats mot unga personer och måste för dem ha framstått som mycket skrämmande. 

De har vidare innehållit förnedrande inslag och utövats som en slags bestraffning för 

personer som de tilltalade i målet anser har gjort fel mot dem eller någon i deras 

närhet. Tingsrätten finner, framförallt mot bakgrund av brottens art, att det i och för 

sig finns synnerliga skäl att enligt 30 kap. 5 § brottsbalken bestämma påföljden för 

Timmy Kähärä Halilovic till fängelse. Timmy Kähärä Halilovic har uppenbart ett 

behov av vård och fortsatt stöttning på olika sätt. Påföljden ska därför enligt 32 kap. 

5 § brottsbalken istället för fängelse bestämmas till sluten ungdomsvård. Med hänsyn 

till att någon villkorlig frigivning från en sådan påföljd inte blir aktuell ska straffets 

längd bestämmas till fem månader. 
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Surasit Rosenberg 

 

Surasit Rosenberg förekommer inte sedan tidigare i belastningsregistret. Han är 16 år 

gammal. Socialnämnden i Norrköpings kommun har avgett yttrande av vilket det 

framgår att Surasit Rosenberg är omhändertagen enligt lagen med särskilda 

bestämmelser om vård av unga (LVU). Vårdplanen har bifogats yttrandet, se bilaga 

4.   

 

Straffvärdet av de brott som Surasit Rosenberg ska dömas för kan för en vuxen person 

uppskattas till fängelse i drygt ett år och sex månader. Med hänsyn tagen till Surasit 

Rosenbergs ålder är straffmätningsvärdet för honom fängelse fem månader. 

Utredningen i målet visar att Surasit Rosenberg har ett särskilt behov av vård och 

stöttning på olika sätt. Han är för närvarande omhändertagen enligt LVU. Tingsrätten 

anser inte att det finns synnerliga skäl att enligt 30 kap. 5 § brottsbalken döma Surasit 

Rosenberg till fängelse. Den lämpligaste påföljden för honom är därför ungdomsvård. 

Med hänsyn till arten av de brott Surasit Rosenberg ska dömas för menar dock 

tingsrätten att ungdomsvården bör förenas med dagsböter för att vara tillräckligt 

ingripande. Antalet dagsböter bestäms till 70 och varje dagsbots belopp, utifrån 

Surasits Rosenbergs ekonomiska förhållanden, till 50 kr. Av dagsböterna ska 30 anses 

erlagda genom att Surasit Rosenberg varit frihetsberövad såsom anhållen i tre dagar. 

Tingsrätten har vid påföljdsbestämningen beaktat att Surasit Rosenberg inte är 

lämplig för ungdomstjänst.    
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Skadeståndsfrågan 

 

Bilaga 2 

 

Kasper Hultén 

 

Timmy Kähärä Halilovic har med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan bestritt 

skadeståndsskyldighet gentemot Kasper Hultén. Inget belopp har vitsordats såsom 

skäligt i och för sig. Anne Kähärä har angett samma inställning som Timmy Kähärä 

Halilovic i skadeståndsdelen.  

 

Med hänsyn till utgången i skuldfrågan har Timmy Kähärä Halilovic ådragit sig 

skadeståndsskyldighet gentemot Kasper Hultén. Han har genom gärningen blivit 

utsatt för en allvarlig kränkning av sin personliga integritet som berättigar till 

ersättning. Det yrkade beloppet om 5 000 kr bedöms som skäligt och ska utgå. Räntan 

följer av lag.  

 

Anne Kähärä, som är Timmy Kähärä Halilovics förälder och vårdnadshavare, är 

enligt 3 kap. 5 § skadeståndslagen betalningsansvarig för den skadeståndsskyldighet 

som uppkommit till följd av att han gjort sig skyldig till brott. Detta innebär att hon 

solidariskt med Timmy Kähärä Halilovic ska förpliktas att utge skadestånd till Kasper 

Hultén.   

 

Kalle Broström 

 

Åtalspunkten 2.1 och 2.2 

 

Timmy Kähärä Halilovic, Surasit Rosenberg och Elez Duljaj har med hänvisning till 

sin inställning i skuldfrågan bestritt skadeståndsskyldighet gentemot Kalle Broström. 
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Surasit Rosenberg och Elez Duljaj har vitsordat sättet att beräkna ränta som skäligt i 

och för sig. I övrigt har inget belopp vitsordats.  

 

Anne Kähärä och Duangporn Phaenglunla har angett samma inställning som sina 

söner i skadeståndsdelen.  

 

Till följd av utgången i skuldfrågan är Timmy Kähärä Halilovic, Surasit Rosenberg 

och Elez Duljaj solidariskt skadeståndsskyldiga gentemot Kalle Broström. Han har 

genom de tilltalades handlande blivit utsatt för en allvarlig kränkning av sin 

personliga integritet som berättigar till ersättning med skäliga 25 000 kr. Utifrån vad 

som framkommit om de fysiska skador som Kalle Broström tillfogats vid tillfället 

och hans psykiska mående efteråt finner tingsrätten att han är berättigad till ersättning 

för sveda och värk med skäliga 2 500 kr, motsvarande en månads akut sjuktid.  

 

Sammantaget ska Timmy Kähärä Halilovic, Surasit Rosenberg och Elez Duljaj 

solidariskt betala skadestånd till Kalle Broström med 27 500 kr. Räntan följer av lag.  

 

Anne Kähärä och Duangporn Phaenglunla, som är Timmy Kähärä Halilovics 

respektive Surasit Rosenbergs förälder och vårdnadshavare, är enligt 3 kap. 5 § 

skadeståndslagen solidariskt med sina söner betalningsansvariga för den 

skadeståndsskyldighet som uppkommit till följd av att de gjort sig skyldiga till brott. 

Deras ansvar ska dock i enlighet med nyss nämnda bestämmelse begränsas till 9 100 

kr för den aktuella skadehändelsen.  

 

Åtalspunkten 4 

 

Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsskyldighet gentemot Kalle Broström. Elez Duljaj har 

vitsordat sättet att beräkna ränta som skäligt i och för sig. I övrigt har inget belopp 
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vitsordats. Anne Kähärä har angett samma inställning som Timmy Kähärä Halilovic 

i skadeståndsdelen.  

 

Till följd av utgången i skuldfrågan är Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj 

solidariskt skadeståndsskyldiga gentemot Kalle Broström och Alexander Asplund. 

De har genom de tilltalades handlande blivit utsatt för en allvarlig kränkning av sin 

personliga integritet som berättigar till en ersättning vardera med skäliga 7 500 kr. 

Räntan följer av lag.  

 

Kalle Broström har ovan tillerkänts ersättning för sveda och värk med 2 500 kr 

avseende händelsen under åtalspunkten 2.1 och 2.2. Det saknas förutsättningar att 

utöver detta döma ut ytterligare ersättning för sveda och värk. Yrkandet om ersättning 

för sveda och värk med 500 kr avseende händelsen under åtalspunkten 4 ska därför 

ogillas.  

 

Anne Kähärä, som är Timmy Kähärä Halilovics förälder och vårdnadshavare, är 

enligt 3 kap. 5 § skadeståndslagen betalningsansvarig för den skadeståndsskyldighet 

som uppkommit till följd av att han gjort sig skyldig till brott. Detta innebär att hon 

solidariskt med Timmy Kähärä Halilovic ska förpliktas att utge skadestånd till Kalle 

Broström och Alexander Asplund för de aktuella skadehändelserna.  

 

Bilaga 3 

 

Jesper Hörbom Karlsson 

 

Elez Duljaj har med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan bestritt 

skadeståndsskyldighet gentemot Jesper Hörbom Karlsson. Endast sättet att beräkna 

ränta har vitsordats som skäligt i och för sig.  
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Timmy Kähärä Haliliovic har medgett att utge 2 500 kr för sveda och värk, men i 

övrigt bestritt skadeståndsskyldighet. Inget belopp har vitsordats såsom skäligt i och 

för sig. Anne Kähärä har angett samma inställning som Timmy Kähärä Halilovic i 

skadeståndsdelen.  

 

Jesper Hörbom Karlsson har som skriftlig bevisning åberopat journalanteckning.  

 

Till följd av utgången i skuldfrågan är Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj 

solidariskt skadeståndsskyldiga gentemot Jesper Hörbom Karlsson. Han har genom 

de tilltalades handlande blivit utsatt för en allvarlig kränkning av sin personliga 

integritet som berättigar till ersättning med skäliga 25 000 kr. Utifrån vad som 

framkommit om de fysiska skador som Jesper Hörbom Karlsson tillfogats vid 

tillfället och hans psykiska mående efteråt finner tingsrätten att han är berättigad till 

ersättning för sveda och värk med skäliga och medgivna 2 500 kr, motsvarande en 

månads akut sjuktid.  

 

Sammantaget ska Timmy Kähärä Halilovic och Elez Duljaj solidariskt betala 

skadestånd till Jesper Hörbom Karlsson med 27 500 kr. Räntan följer av lag.  

 

Anne Kähärä, som är Timmy Kähärä Halilovics förälder och vårdnadshavare, är 

enligt 3 kap. 5 § skadeståndslagen solidariskt med sonen betalningsansvarig för den 

skadeståndsskyldighet som uppkommit till följd av att han gjort sig skyldig till brott. 

Hennes ansvar ska dock i enlighet med nyss nämnda bestämmelse begränsas till 9 100 

kr för denna skadehändelse.  
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Övriga frågor 

 

Avgift till brottsofferfonden 

 

Eftersom Elez Duljaj, Timmy Kähärä Halilovic och Surasit Rosenberg döms för brott 

där fängelse ingår i straffskalan ska de betala lagstadgad avgift till brottsofferfonden.     

 

Ersättning till målsägandebiträde och offentlig försvarare 

 

De ersättningar som Sandra Putsén, Martin Soner, Robert Nyström och Walter 

Sköldstam har begärt är skäliga med hänsyn till målets art och omfattning och ska 

utgå.  

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 5 (TR-01) 

Överklagande, ställt till Göta hovrätt, ges in till tingsrätten senast den 7 januari 2019.  

 

På tingsrättens vägnar 

 

Malin Nilsson 

 

Avräkningsunderlag finns i tingsrättens akt.  



NORRKÖPINGS
TINGSRÄTT
TR 8

Avräkningsunderlag
2018-12-17
Norrköping

Mål nr: B 3036-18

Postadress
Box 418
601 05 Norrköping

Besöksadress
Olai Kyrkogata 58

Telefon
011-24 35 00
E-post: norrkopings.tingsratt@dom.se
www.norrkopingstingsratt.domstol.se

Telefax
011-13 71 34

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19990910-1314

  Datum för dom/beslut
  2018-12-17

  Efternamn
  Duljaj

  Förnamn
  Elez

Ovan angiven person har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad som
anhållen, häktad eller på något annat sådant sätt som avses i 19 a § lagen (1974:202) om beräkning av
strafftid m.m. eller 10 a § lagen (1998:603) om verkställighet av sluten ungdomsvård under nedan
angivna tider.

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
  2018-09-24   2018-12-04

Särskild anteckning
£Kriminalvården har lämnat domstolen en underrättelse om att det finns uppgifter hos Kriminalvården

som är av betydelse för avräkning (8 § förordningen (1974:286) om beräkning av strafftid m.m.).

Särskild upplysning till Kriminalvården m.fl. myndigheter
£Det finns tidigare meddelad dom, beslut eller avräkningsunderlag enligt 12 a §

strafföreläggandekungörelsen (1970:60) som innehåller uppgift om frihetsberövande som har
betydelse för avräkning (3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål,
m.m.).

Underskrift
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Avräkningsunderlag
2018-12-17
Norrköping

Mål nr: B 3036-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20020716-5796

  Datum för dom/beslut
  2018-12-17

  Efternamn
  Kähärä Halilovic

  Förnamn
  Timmy Cornelis

Ovan angiven person har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad som
anhållen, häktad eller på något annat sådant sätt som avses i 19 a § lagen (1974:202) om beräkning av
strafftid m.m. eller 10 a § lagen (1998:603) om verkställighet av sluten ungdomsvård under nedan
angivna tider.

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
  2018-09-24   2018-09-27

Särskild anteckning
£Kriminalvården har lämnat domstolen en underrättelse om att det finns uppgifter hos Kriminalvården

som är av betydelse för avräkning (8 § förordningen (1974:286) om beräkning av strafftid m.m.).

Särskild upplysning till Kriminalvården m.fl. myndigheter
£Det finns tidigare meddelad dom, beslut eller avräkningsunderlag enligt 12 a §

strafföreläggandekungörelsen (1970:60) som innehåller uppgift om frihetsberövande som har
betydelse för avräkning (3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål,
m.m.).

Underskrift
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Avräkningsunderlag
2018-12-17
Norrköping

Mål nr: B 3036-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20020323-0172

  Datum för dom/beslut
  2018-12-17

  Efternamn
  Rosenberg

  Förnamn
  SURASIT Göte

Ovan angiven person har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad som
anhållen, häktad eller på något annat sådant sätt som avses i 19 a § lagen (1974:202) om beräkning av
strafftid m.m. eller 10 a § lagen (1998:603) om verkställighet av sluten ungdomsvård under nedan
angivna tider.

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
  2018-09-24   2018-09-27

Särskild anteckning
£Kriminalvården har lämnat domstolen en underrättelse om att det finns uppgifter hos Kriminalvården

som är av betydelse för avräkning (8 § förordningen (1974:286) om beräkning av strafftid m.m.).

Särskild upplysning till Kriminalvården m.fl. myndigheter
£Det finns tidigare meddelad dom, beslut eller avräkningsunderlag enligt 12 a §

strafföreläggandekungörelsen (1970:60) som innehåller uppgift om frihetsberövande som har
betydelse för avräkning (3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål,
m.m.).

Underskrift
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Till Norrköpings tingsrätt  

 

 

 

Mål nr B 3036-18 

Åklagarkammaren i Norrköping ./. Elez Duljaj, Surasit Rosenberg och Timmy 

Halilovic   

 

I egenskap av målsägandebiträde för Jesper Hörbom Karlsson får jag härmed 

framställa hans skadeståndsanspråk i rubr. mål.  

 

 

Åtalspunkt 5.1 och 5.2 Misshandel och olaga frihetsberövande 

 

Jesper Hörbom Karlsson yrkar att tingsrätten förpliktar Elez Duljaj och Timmy 

Halilovic solidariskt att till honom utge skadestånd med 45.000 kr, varav 40.000 kr i 

kränkningsersättning och 5.000 kr i ersättning för sveda och värk. På beloppet yrkas 

ränta enligt 6 § räntelagen från den 17 september 2018 till dess betalning sker.  

 

Vidare yrkas att tingsrätten jämlikt 3 kap 5 § skadeståndslagen förpliktar Anne 

Kähärä, förälder och vid tidpunkt för gärningarna vårdnadshavare för Timmy 

Halilovic, att solidariskt med Timmy Halilovic utge skadestånd till Jesper Hörbom 

Karlsson i enlighet med ovan angivet yrkande.  

 

Det hemställes att förhör med målsäganden hålls de tilltalades utevaro då fara 

föreligger att han p.g.a. rädsla inte förmår tala fritt i deras närvaro. Målsäganden 

önskar ta del av sakframställan m.m. genom s.k. medlyssning.   

 

Norrköping den 20 november 2018    

 

 

Sandra Putsén    
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 5
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

